
ESBORRANY  DE  L'ACTA  DE  LA SESSIÓ  PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA 
EL DIA TRENTA DE JUNY DE DOS MIL CATORZE 

A la vila de Roses  (Girona), el 30 de juny de dos mil catorze.

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol,  sota la
presidència  de  la  senyora  Montse  Mindan i  Cortada,  alcaldessa presidenta  de   la
corporació, el ple de l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb
la convocatòria que s’ha repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Jesús Minguez Castanheira Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora
Sr. Jordi Fernandez Jaimez Regidor

Són absents havent excusat la seva absència:
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers 
indicats i es  prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR

- Sessió ordinària del dia 26.05.2014
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Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar 
l'acta de la sessió tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

02.- INFORMACIÓ DE L'ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 DE JUNY DE 2014
Població total: 19.770  habitants 
Homes:   9.910, que representen el 50.13% de la població
Dones:              9.860, que representen el 49.87 % de la població
<16 anys, que representen el 18,66% de la població

Atur a  1 de maig de 2013 era de 1.360 persones i aquest any ha estat de 1.323 
persones. 

INCIDÈNCIES DEL GIE
Incidències rebudes: 335 incidències rebudes
Incidències desestimades:   49
Incidències a resoldre: 209
Incidències pendents:   79 que corresponen majoritàriament a recs, rieres i 
camins.
Pel que fa neteja viària, espai públic, encàrrecs diversos de la brigada, runes i neteja 
d'abocadors s'ha acomplert més del 90%.

DECRETS DICTATS DES DE L'ALCALDIA DEL 22 DE MAIG AL 26 DE JUNY DE 2014
Total de decrets:              386
Contingut econòmic:    76
Contingut urbanístic:    29
Contingut general:   281 

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES:
18 Reunions de treball
3 Consell Executius PRODER
2 Consells Executius PORT 
5 Meses de Contractació 
5 Gerències d’Urbanisme 
5 Juntes de Govern Local 
1 Junta de Portaveus
1 Comissió Informativa
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1 Ple
2 Consells Escolars Municipals
1 Assembla Consorci Alberes-Cap de Creus

REUNIONS DE TREBALLS FORA DE ROSES
- Figueres, Creació “Taula de Conflictivitat Juvenil” de la demarcació de Girona.

VISITES REBUDES A ROSES
-  24 visites

VISITES FORA DE ROSES
- Girona, Sr. Josep Cortadelles - director territorial de Territori i Sostenibilitat
- Girona, Il·lm. Sr. Miquel Calm, diputat d’Acció Territorial de la Diputació de Girona

ACTES A ROSES
-  8è aniversari Campionat de Bridge
- Benvinguda participants "XX EUROSTAR 2014" – ROTARY
- Cloenda curs activitats municipals per a gent gran.
- Dinar-col·loqui amb el conseller d’Empresa i Ocupació, Hble. Sr. Felip Puig i   
empresaris  turístics gironins organitzat pel Patronat de Turisme
- IV NIT D'HUMOR UN SOMRIURE CONTRA LA LEUCEMIA
-  Benvinguda a la delegació de la Comunitat Grega a Catalunya
- Visita escolar de l’escola Jaume Vicens Vives - “Conèixer l’Ajuntament”
- Benvinguda a Marc Fernández - Cursa Solidària "La fam no fa vacances" 
- Inauguració III Fira de la Rosa
- Sopar fi de temporada “Club Bàsquet Roses”
- Concert Coral infantil Centre Escolar Empordà (dins actes Fira de la Rosa)
- Xerrada-vermut."La història de la rosa a Catalunya" a càrrec de Jaume García
- Entrega premis II RAID ILLA DE RODES
- Festival de dansa escola Sílvia Busquets
- Sopar fi de temporada AE Roses
- Trobada Instagram Fira de la Rosa
- Copa de Roses – AE Roses
- Xerrada-vermut: "Rosers antics i el seu ús culinari" a càrrec d'Elke Embo.
- Signatura convenis casal estiu 2014 amb l’Associació “Tramuntanets”
- Visita escolar Centre Escolar Empordà- “Conèixer l’Ajuntament”
- Conferència “3 anys de Govern”
- Entrega Metopa creuer “Seabourn Sojourn”
- Conferència “La viabilitat econòmica de la independència” a càrrec d’Oriol Amat,
- Sopar fi de temporada “Base Roses”
- Actes 10è aniversari del Port Esportiu
- Entrega VIII PREMIS RECERCA de BATXILLERAT
- Signatura de convenis per a subvencions a les escoles, instituts i AMPAS de Roses 
- Festival de dansa escola Gabriela Martín
- 1 casament civil
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- Festival de dansa escola “Sara García”
- Master Class de Zumba
- Entrega premis Campionat del Món de Windsurf Master/Youthte
- Festival de dansa escola “Dany’s”
- Cloenda curs de l’Associació Cultural per a la Integració a Roses
- Signatura de convenis de subvenció amb l’Associació d’Avis de Roses i l’Associació 
del Casal del Pescador.
- Actes Revetlla Sant Joan 2014
- Entrega diplomes dels cursos organitzats per Promoció Econòmica
- Entrega premis de fotografia de la III Fira de la Rosa
-Reunió de veïns de d'urbanització "La Garriga"
-Festival de dansa escola “GIMROS”
- Festivitat de Sant Pere – Confraria de Pescadors
- Inauguració TRANSPYR 2014
- TRANSPYR 2014 - Tall cinta
- Lliurament premis III Jocs Florals de Roses.

ACTES FORA DE ROSES

- Palamós, signatura conveni Costa Brava Cruise Ports

- BCN, Inauguració de l’exposició "infundibuliforme. Exposició pública. “Un projecte per
compartir."
- Figueres, signatura del conveni de col·laboració "Una comarca de Museu" entre el
Dept.  d’Ensenyament  de  la  Generalitat  de  Catalunya  i  diferents  Administracions  i
entitats  locals  de  l’Alt  Empordà.
- Girona,  presentació  Vies  Braves  "Itineraris Marins"

- Patronat de Turisme Costa Brava

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ
- L’Hora de d'Alcaldessa
- Entrevista amb Radio Vilafant
- Empordà TV – alcaldes
- Roda de premsa Campionat del Món de Windsurf Master/Youth
- Roda de premsa balanç temporada de Teatre 2014

AGRAÏMENTS DE L'AJUNTAMENT

Agrair al  Sr.  Miquel Gotanegra que hagi  deixat gratuïtament pernoctar i  instal·lar la
caravana  del  Sr.  Marc  Fernández,  corredor  de  la  Cursa  Solidària  "La  fam  no  fa
vacances"  al càmping “Salatar” en la seva etapa a Roses el 05/06/14.
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1. Agrair al coronel Robert Pla, de la Base Àrea del PANI – EVA 4 l’entrega del llibre
“YO  VIVI  EL  DRAMA DE  LA GUERRA CIVIL  ESPAÑOLA”  de  Andrés  García
Suárez,  trama  situada  al  municipi  de  Roses,  en  motiu  del  seu  comiat  i  la
col·laboració amb l’Ajuntament de Roses durant aquest anys de servei.

2. Agrair  als  propietaris  dels  establiments  d'hostaleria  la  bona  disposició  i  les
excel·lents  directrius  professionals  aportades a l’hora d’acollir  en pràctiques els
alumnes  dels  curs  d’Auxiliar  en  Serveis  d'hostaleria  organitzat  per  l’Àrea  de
Promoció Econòmica de l’Ajuntament de Roses. (s’adjunta document amb el nom
de les empreses)

AGRAIMENTS REBUTS 

El Sr. Xavier Aquiliué, responsable científic de l’Associació Iberia Graeca, agraeix a
l’Ajuntament  de  Roses  l’atenció  i  la  col·laboració  rebuda  en la visita que varen
efectuar els membres de la Comunitat Grega a Catalunya, l’1 de juny.

El Ple en queda assabentat. 

03.- INFORMAR QUE EL REGIDOR JORDI FERNANDEZ JAIMEZ ABANDONA EL
GRUP  MUNICIPAL  DEL  PSC-PM  I  PASSA A LA SITUACIÓ  DE  REGIDOR  NO
ADSCRIT

La  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta,  presenta  al  ple  la
proposta del tenor literal següent: 

Identificació del document

Donar  comptes  de  l'abandonament  del  grup  municipal  socialista-progrés  Municipal
(PSC-PM) del senyor Jordi Fernandez Jaimez i de la integració a la corporació com a
regidor no adscrit.

Antecedents

La senyora Montse Mindan i Cortada, en data del 16 de juny de 2014 ha dictat la
resolució del tenor literal següent: 

“Antecedents

1. Vist  que amb data 11 de juny de 2014,  RE 9242/2014,   va tenir  entrada  una
sol·licitud  presentada  i  signada  pel  senyor  Jordi  Fernandez  Jaimez,  per  tal  de
formalitzar l’abandonament voluntari del Grup Municipal Socialista de Catalunya-
Progrés  Municipal  (PSC-PM)  del  que  en  formava  part  des  que  en  prengué
possessió  en sessió ordinària del Ple del dia 26 de maig de 2014.

2. Vist l’informe de Secretaria de data 13 de juny de 2014.

Fonaments de dret
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Primer.  Article 50 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, en relació amb l’article
21.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 

Segon.  Article 73.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim
local. 

Tercer.  Articles 63.2 i 63.3 del Reglament orgànic municipal (ROM), publicat al BOP
núm. 242 de 20 de desembre de 2004. 

Quart.  Articles 6 a 22 i 95 del Reglament d’ordenació, funcionament i règim jurídic de
les    entitats locals aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre.  

Cinquè. Sentència TC 30/2012, d’1 de març de 2012. 

Resolució

Per tot això, en virtut de les atribucions que m’han estat legalment conferides,

RESOLC: 

1. Prendre  coneixement  de  l’abandonament  del  senyor  Jordi  Fernandez  Jaimez,
quedant integrat dintre de la corporació  com a regidor no adscrit.  

2. Notificar al Grup Municipal Socialista de Catalunya-Progrés Municipal (PSC-PM)
l’abandonament d’aquest grup municipal del senyor Jordi Fernandez Jaimez.

3. Que s’informi al regidor que passa a ser regidor no adscrit a cap grup polític i que
segueix gaudint dels drets i deures propis de tot regidor.

4. Notificar-ho als Departaments d’Intervenció i de Recursos Humans de l’Ajuntament,
als efectes oportuns. 

5. Donar compte al Ple de l’abandonament del grup polític en la primera sessió que
es celebri.” =Exp. 2683/2011

El Ple en queda assabentat. 

04.- FIXAR ELS DIES 13 I 16 DE FEBRER DE 2015 COM  A DIES DE FESTA LOCAL
A ROSES

El Sr.  Juan Manuel Fernández i  Martinez, com a responsable de l'àrea de Festes,
presenta la proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Expedient relatiu a fixar els dos dies de festa local a Roses per a l’any 2015.
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Antecedents

1. Mitjançant escrit de data 14 de maig de 2014 (RE: 7947/20.05.14) la Conselleria
d’Empresa  i  Ocupació  de  la  Generalitat  de  Catalunya  comunica  que  un  cop
publicada  l’Ordre  de  festes  laborals  per  a  l’any  2015,  s’inicia  la  preparació  de
l’Ordre de Festes Locals a Catalunya per a l’any 2015. 

Per aquest motiu, d’acord amb l’article 37.2 de l’Estatut dels treballadors que indica
que de les catorze festes laborals, dues tindran caràcter local, i d’acord amb el
Decret 177/1980, de 3 d’octubre, en el qual s’estableix que les dues festes locals
seran  fixades  per  Ordre  del  Conseller  d’Empresa  i  Ocupació,  a  proposta  dels
municipis respectius, cal que cada Ajuntament faci arribar les seves propostes de
festes locals per a l’any 2015, tenint en compte que:

a) L’acord de l’Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, tal com estableix l’article 46
del Reial decret 2001/1981, de 28 de juliol.

b) Els dies proposats no podem escaure’s en diumenge ni coincidir amb cap dels
dies festius que s’indiquen a l’Ordre EMO/133/2014,  de 14 d'abril,  publicada al
DOGC núm. 6613, de 30 d'abril de 2014, per la que s’estableix el calendari oficial
de  festes  laborals  a  Catalunya  per  a  l’any  2015,  les  quals  es  relacionen  a
continuació:

1  de  gener  (Any  nou),  6  de  gener  (Reis),  3  d'abril  (Divendres  Sant),  6  d’abril
(Dilluns de Pasqua Florida), 1 de maig (Festa del Treball), 24 de juny (Sant Joan),
15  d’agost  (l’Assumpció),  11  de  Setembre  (Diada  Nacional  de  Catalunya),  12
d’octubre  (Festa  Nacional  d’Espanya),  8  de  desembre  (la  Immaculada),  25  de
desembre (Nadal) i 26 de desembre (Sant Esteve). En el territori d’Era Val d’Aran,
el 26 de desembre serà substituït pel 17 de juny (Festa d’Aran).

2. El regidor de Carnaval i Festes proposa assenyalar com a festes locals de Roses
per a l’any 2015 els dies 13 i 16 de febrer, atès que es creu convenient que les
dues festes locals coincideixin amb la festa del Carnaval. Cap d’aquests dies no
escau en diumenge ni coincideix amb cap festa oficial fixada per la Generalitat.

3. En  data  16  de  juny  de  2014,  la  Comissió  Informativa  Genèrica  del  Ple  ha
dictaminat favorablement la present proposta. 

Fonaments de dret

Primer. L’Ordre EMO/133/2014, de 14 d'abril, publicada al DOGC núm. 6613, de 30 
d'abril de 2014, estableix el calendari oficial de festes laborals a Catalunya per a l’any 
2015. 
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Segon. L’art.  37.2 de l’Estatut dels Treballadors estableix que de les catorze festes
laborals, dues tindran caràcter local.

Tercer. El Decret 177/1980, de 3 d’octubre, estableix que les dues festes locals seran
fixades  per  Ordre  del  Conseller  d’Empresa  i  Ocupació,  a  proposta  dels  municipis
respectius.

A proposta del regidor de Carnaval i Festes, Juan Manuel Fernández Martínez, el Ple
adopta el següent

ACORD:

1. Proposar a la Conselleria d’Empresa i Ocupació de la Generalitat de Catalunya que
fixi, com a dies de festa local a Roses per a l’any 2015, els dies 13 i 16 de febrer,
atès  que  es  creu  convenient  que  les  dues  festes  locals  coincideixin  amb  el
divendres i dilluns de Carnaval, i tenint en compte que cap d’aquest dies no escau
en diumenge ni coincideix amb cap festa oficial fixada per la Generalitat, d’acord
amb l’Ordre EMO/133/2014, de 14 d'abril, publicada al DOGC. Núm. 6613, de 30
d'abril de 2014.

2. Comunicar l’adopció de l’esmentat acord al Departament d’Empresa i Ocupació de
la Generalitat de Catalunya.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar
la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

05.- ESTIMAR LA PETICIÓ DE LA MESA GENERAL DE NEGOCIACIÓ I ACORDAR
L'ABONAMENT AL PERSONAL AL SERVEI DE LA CORPORACIÓ DE LA PART
PROPORCIONAL DE LA PAGA EXTRAORDINÀRIA DEL MES DE DESEMBRE DE
2012

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, llegeix la proposta d'acord del tenor
literal següent: 

Identificació del document

Estimar la petició de la Mesa General de Negociació Conjunta del personal funcionari i
laboral de l'Ajuntament de Roses de data 5 de juny de 2014 i acordar l'abonament al
personal al servei de la Corporació de la part proporcional de la paga extraordinària del
mes de desembre de 2012, corresponent als serveis prestats durant el  període de
meritació previ a l'entrada en vigor del Reial decret llei 2/2012, de 13 de juliol.

Antecedents
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1. La  Mesa  General  de  Negociació  Conjunta  del  personal  funcionari  i  laboral  de
l'Ajuntament de Roses, en la reunió que va tenir lloc el dia 5 de juny de 2014, va
proposar l’abonament al personal al servei de la Corporació de la part proporcional
de la paga extraordinària del mes de desembre de 2012, corresponent als serveis
prestats durant el període de meritació previ a l’entrada en vigor del reial decret llei
20/2012, de 13 de juliol.

2. Els pronunciaments judicials de diferents tribunals de justícia fins a la data han
interpretat la norma en el mateix sentit que proposa l’acord de la Mesa General de
Negociació, és a dir, favorables al dret dels empleats públics al cobrament de la
part meritada de la paga extraordinària corresponent als serveis prestats entre els
dies 1 de juny al  14 de juliol  de 2012, previs, per tant,  a l’entrada en vigor de
l’efectivitat  del  Reial  decret  llei  20/2012. Algunes d’aquestes sentències són les
següents:

• Sentència  núm.  69/2012,  de  14  de  desembre,  del  TSJ  de Madrid;  la  núm.
52/2013, de 17 d’octubre, del TSJ de Catalunya, fent seva la doctrina anterior;
la del TSJ de Madrid, de 25 de setembre de 2013, i més recentment la 16/2014
del TSJ de Balears, de 28 de gener; la 321/2013, de 4 de desembre, del Jutjat
Contenciós  Administratiu  de  Girona i  la  84/2013,  de  26  de  juliol,  del  Jutjat
Contenciós  Administratiu  de  Barcelona,  entre  d’altres,  de  les  quals  s’ha  de
destacar la interpretació unànime dels tribunals considerant que els efectes de
l’article  2.5  del  RDL 20/2012  no  poden  afectar  als  imports  ja  meritats  pels
treballadors  en  el  moment  de  la  seva  entrada  en  vigor,  és  a  dir  als
corresponents al període comprès entre l’1 de juny i el 14 de juliol de 2012. 

• Sentències de la Jurisdicció social de conformitat amb la doctrina consolidada
del Tribunal Suprem, en relació amb el caràcter de salari diferit meritat dia a dia
que  cal  atribuir  a  les  pagues  extraordinàries  (sentències  de  04.04.2008,
21.04.2010,  05.11.2010,  21.12.2010  i  10.03.2011),  reconeixent,  per  tant,
l’existència d’una part ja meritada a la data d’entrada en vigor del Reial decret
llei, el dia 15.07.2012, i conseqüentment expressant el seu sentit favorable a
l’abonament proporcional d’aquesta.  

3. Consta dins l’expedient un informe del cap de Recursos Humans, de data 11 de
juny de 2014, segons el qual la quantia total que s’haurà d’abonar al personal al
servei de la Corporació de la part proporcional de la paga extraordinària del mes
de desembre de 2012 és de 108.846,34 €.

4. La Comissió informativa del dia 20 de juny de 2014 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

A proposta de l'alcaldessa presidenta, Montserrat Mindan Cortada, s’adopta el següent

Acord 

1. Estimar  la  petició  de  la  Mesa  General  de  Negociació  Conjunta  del  personal
funcionari i laboral de l'Ajuntament de Roses de data 5 de juny de 2014 i acordar
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l'abonament al personal al servei de la Corporació de la part proporcional de la
paga  extraordinària  del  mes  de  desembre  de  2012,  corresponent  als  serveis
prestats durant el període de meritació previ a l'entrada en vigor del Reial decret
llei 2/2012, de 13 de juliol, de mesures per garantir l’estabilitat pressupostària i de
foment de la competitivitat, i que es concreta en el període comprès des del dia 1
de juny de 2012 fins al  dia 14 de juliol de 2012 (44 dies meritats, o bé la part
proporcional al temps treballat durant aquest període).

2. Comunicar-ho  al  personal  municipal,  al  Departament  d’Intervenció  i  a  les
organitzacions  sindicals  CCOO i  UGT per  al  seu coneixement  i  efectes.=  Exp.
3303/2014.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar
la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

06.-  APROVACIÓ  DEFINITIVA  DEL  “PLA  ESPECIAL  DE  COMPOSICIÓ
VOLUMÈTRICA  I  DE  FAÇANES  DE  LES  FINQUES  QUALIFICADES  COM  A
EQUIPAMENT  A  LA  RAMBLA  GINJOLERS  (SUF)”   DE  ROSES,  D’INICIATIVA
MUNICIPAL 

La  senyora  Sílvia  Ripoll,  com  a  responsable  de  l'àrea  d'Urbanisme,  presenta  la
proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Aprovació definitiva del document anomenat “Pla especial de composició volumètrica i
de façanes de les finques qualificades com a equipament a la Rambla Ginjolers (SUF)
referència cadastral 46911-03, 46911-04 i 46911-05”  de Roses, autenticat pels serveis
municipals de l’àrea d’Urbanisme amb la referència 2014.05.15, d’iniciativa municipal. 

 Antecedents

1. En  data  13  de  març  de  2009  se  signa  el  conveni  de  col·laboració  entre  el
Departament de Política Territorial de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de
Roses pel  desenvolupament  del  projecte  d’intervenció  integral  de l’àrea  urbana
anomenada casc antic subvencionat a l’empara de la Resolució PTO/433/2008 de
20 de febrer.

2. En data 14 de juny de 2010 l’Ajuntament signa un conveni de col·laboració amb la
Societat Unió Fraternal (SUF) per a la cessió gratuïta, a favor de l’Ajuntament de
Roses de la  finca de la seva propietat situada al carrer de la Riera Ginjolers, 19-21
i al carrer del Castell de la Trinitat, 88,  amb la contraprestació de la construcció
d’un nou equipament cultural.

3. La Junta de Govern Local en sessió del dia 28 de març de 2014 acorda:
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1) Aprovar  inicialment  el  document  anomenat  “Pla  especial  de  composició
volumètrica i  de façanes de les finques qualificades com d’equipament a la
Rambla Ginjolers (SUF) referències cadastrals 46911-03, 46911-04 i 46911-05”
de Roses, redactat el mes de març de 2014 pels arquitectes Joan Arnau Farràs
i  Carmen  Muñoz  Ramírez  de  la  societat  Zero  Cinc  AM  Arquitectura  SCP,
autenticat  pels  serveis  municipals  de  l’àrea  d’Urbanisme  amb la  referència
2014.03.17.

2) Suspendre,  pel  termini  màxim  de  dos  anys,  l'atorgament  de  llicències  de
parcel·lació de terrenys, d'edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de
construccions,  instal·lació  o  ampliació  d'activitats  o  usos  concrets  i  altres
autoritzacions municipals connexes establertes en la Legislació sectorial en les
àrees  en  les  quals  les  noves  determinacions  per  a  elles  previstes  suposin
modificació  del  règim  urbanístic  vigent.  Els  efectes  de  la  suspensió  de
tramitacions i llicències s'extingiran en els supòsits previstos en l'article 103.4
del Decret 305/2006.

3) Sotmetre-ho a informació pública, pel termini d’un mes.

4) Sol·licitar informe a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, a la Direcció
General de Protecció Civil – Subdirecció General de Programes de Protecció
Civil  i  a  la  Regió   d’Emergències  de  Girona  de  la  Direcció  General  de
Prevenció, Extinció d’Incendis i Salvaments de la Generalitat de Catalunya.

5) Notificar-ho a la Societat Unió Fraternal (SUF) de Roses i comunicar-ho a la
Unitat de Patrimoni del Serveis Jurídics Municipals, per al seu coneixement i
efectes.

4. En data 29 d’abril de 2014, RE 6561/14, la Regió d’Emergències de Girona de la
Direcció General de Prevenció Extinció d’Incendis i Salvaments, tramet informe de
data 24/04/2014 emès pel  cap d’Àrea de prevenció i  gestió,  amb les següents
conclusions:

- Atès  que  la  documentació  presentada  reuneix  les  condicions  de  seguretat
contra  incendis  que  determina  la  reglamentació  d’aplicació,  s’emet  informe
favorable.

- El  titular  és  responsable  d’executar  i  mantenir  les  mesures  de  seguretat
previstes  a  la  documentació  tècnica,  establertes  per  la  reglamentació
d’aplicació. Tant aviat com l’Ajuntament disposi de la sol·licitud de llicència de
l’establiment, caldrà presentar la documentació tècnica de prevenció i seguretat
en cas d’incendi per tal d’emetre informe d’acord amb la Llei 3/2010.

5. En data 13 de maig de 2014, RE 7493/14, la Comissió Territorial d’Urbanisme de
Girona tramet l’acord adoptat en sessió del dia 6 de maig de 2014, pel qual, vista la
proposta de la Ponència Tècnica, s’acorda: 
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1. Emetre informe favorable,  a  l’efecte  de l’article  87 del  text  refós  de  la  Llei
d’Urbanisme, aprovat per Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, modificat per la
Llei 3/2012, de 22 de febrer, sobre el  Pla especial urbanístic per definir  les
condicions  d’edificació  i  usos  a  la  zona d’equipaments  a  la  riera  Ginjolers,
promogut per l’Ajuntament de Roses, amb l’observació següent:

- Caldrà regular detalladament la categoria de serveis tècnics,  clau 8.4 que
es proposa, si és voluntat del document la seva nova definició.

2. Indicar  a  l’Ajuntament  que,  si  al  llarg  de  la  tramitació  d’aquest  Pla
s’introdueixen canvis substancials, en el document aprovat inicialment, abans
de l’aprovació definitiva de l’expedient, aquest s’ha de sotmetre novament a
informe d’aquesta Comissió, d’acord amb l’apartat 1 de l’article 87 del text refós
de  la  Llei  d’urbanisme,  aprovat  per  Decret  legislatiu  1/2010,  de  3  d’agost,
modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer.

3. Comunicar-ho a l’Ajuntament.

6. En  data  13  de  maig  de  2014,  RE  7549/14,  la  Subdirecció  de  Programes  en
Protecció Civil de la Direcció General de Protecció Civil, tramet l’informe de data
27/04/2014, de riscos de protecció civil relatiu a l’aprovació inicial del Pla especial a
dalt esmentat, amb les següents conclusions: 

1. Pel que fa al risc d’incendis forestals, nevades, sismes i contaminació marina,
no s’estableixen prescripcions tècniques específiques.

2. Pel que fa al risc d’inundacions, segons les dades consultades, l’àmbit objecte
d’aquest informe no està afectat per aquest risc.

3. Quan  al  risc  químic  en  establiments  industrials,  cal  tenir  en  compte  que
l’establiment  de Repsol  Butano,  SA està  afectat  per  la  normativa  Seveso i
classificat com de nivell baix i, per tant, no té l’obligació de calcular les zones
d’afectació.  La Resolució  IRP/971/2010 estableix  distàncies per establir  una
zona  d’indefensió  envers  l’autoprotecció,  dins  de  la  qual  no  es  consideren
viables  els  nous  desenvolupaments  urbanístics  amb  usos  residencials,  de
pública concurrència o oci en general. Tenint en compte els valors mitjans de
les  hipòtesis  accidentals,  aquesta  zona  d’indefensió  envers  l’autoprotecció
queda establerta en 500 metres per la hipòtesi de BLEVE, Aquesta distància es
pot  reduir  fins a 250 metres amb barreres físiques que suportin  la  radiació
tèrmica i la sobrepressió. Les característiques concretes que han de complir
aquestes barreres estan recollides a la Resolució IRP/971/2010.

Amb tot,  atès que l’àmbit  objecte d’aquest informe es troba a una distància
superior  a  la  definida  com  a  zona  d’indefensió  envers  l’autoprotecció,  no
s’estableixen prescripcions tècniques específiques.

4. Cal que l’activitat que s’implanti com a equipament revisi la seva afectació per
part del Decret 82/2010, de 29 de juny, pel qual s’aprova el catàleg d’activitats i
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centres  obligats  a  adoptar mesures  d’autoprotecció  i  es  fixa  el  contingut
d’aquestes  mesures.  El  pla  d’autoprotecció  s’ha  d’ajustar  als  requisits  del
Decret i cal que comprengui els riscos tant interns com externs a l’activitat.

5. Es requereix a l’Ajuntament que redacti els plans d’actuació municipal (PAM)
que té l’obligació d’elaborar. 

7. L’esmentat Pla especial es sotmet, durant un mes, a informació pública mitjançant
anunci publicat en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 6602 del dia
11 d’abril de 2014, en el Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 73 del dia 15
d’abril de 2014, en el diari El Punt del dia 10 d’abril de 2014, en el tauler d’anuncis
de la corporació i a la web municipal.

Durant l’esmentat període d’informació pública no es presenta cap al·legació.

8. En data 14 de maig de 2014 via correu electrònic,  Zero Cinc AM Arquitectura SCP
representada  per  l’arquitecta  Carme  Muñoz  Ramírez,  presenta  el  document
anomenat  “Pla especial  de  composició volumètrica i  de façanes de les  finques
qualificades com a equipament a la Rambla Ginjolers (SUF) referència cadastral
46911-03,  46911-04 i  46911-05”   de Roses,  de data maig 2014 autenticat  pels
serveis municipals de l’àrea d’Urbanisme amb la referència 2014.05.15.

L’objecte  d’aquest  nou document  és  el  d’incorporar  l’aclariment  que demana la
Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona en el seu acord de data 6/05/2014, de
regular detalladament la categoria de serveis tècnics.

Es modifica la documentació gràfica, en concret:

a) El plànol O.01. Alineacions i rasants, en el qual s’especifica la qualificació D (1-
2-6-8).4,  en lloc  de la  qualificació  D 1-2-6-8.4 que figurava en el  document
aprovat inicialment.

b) En el Capítol II de la normativa,  l’article 9.     Condicions de l’edificació - Nombre
de plantes, en el que s’estableix que “El nombre màxim de plantes serà de 4
(PB+3) i és el que es fixa en el plànol d’ordenació O-01, alineacions i rasants
mitjançant  el  subíndex  numèric  que  indica  el  nombre de  plantes  inclosa la
planta baixa.” 

9. Amb data  15 de maig de 2014 l’arquitecta  municipal,  cap  del  Departament  de
Projectes  Urbans  i  Habitatge  de  l’àrea  d’Urbanisme  informa  favorablement
l’aprovació definitiva del  Pla especial,   atès que s'incorporen les suggerències i
determinacions  de  les  administracions  sectorials,  així  com les  observacions  de
l’acord adoptat per la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona en sessió de data
dia 6/05/2014, que es transcriuen en els punts 4, 5 i 6 de la part expositiva d’aquest
acord.

10. La Comissió Informativa del Ple del dia 20 de juny de 2014 ha emès un dictamen
favorable al respecte.
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Fonaments de dret

Primer. Pla d’ordenació urbanística municipal de Roses (POUM) – Text refós de data
abril de 2010. (DOGC núm. 5682, de 30.07.2010) .

Segon.  Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006), modificat pel Decret 64/2014, de 13
de maig,  pel  qual  s’aprova el  Reglament sobre protecció de la legalitat  urbanística
(DOGC núm. 6623, de 15.05.2014).

Tercer. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010), modificat per la Llei 3/2012, de 22 de
febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Quart. Decret d’Alcaldia núm. 3562/11, de 14 de desembre de 2011, de delegacions
(BOP de Girona núm. 246, de 28.12.2011).

A proposta de la  regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia Ripoll i Cayuela,
el Ple adopta el següent

Acord

1. Aprovar  definitivament  el  document  anomenat   “Pla  especial  de  composició
volumètrica i de façanes de les finques qualificades com a equipament a la Rambla
Ginjolers (SUF) referència cadastral 46911-03, 46911-04 i 46911-05”  de Roses,
redactat el mes de maig 2014  pels arquitectes Joan Arnau Farràs i Carmen Muñoz
Ramírez de la societat Zero Cinc AM Arquitectura, SCP,  autenticat pels serveis
municipals de l’àrea d’Urbanisme amb la referència 2014.05.15, atès que, segons
l’informe  tècnic  de   data  15/05/2014,  incorpora  l’aclariment  relatiu  a  la  clau  D
“equipaments”  i  les  suggerències  i  determinacions  de  les  administracions
sectorials, transcrites en els apartats 4, 5 i 6 dels antecedents d’aquest acord.

2. Publicar-ho en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i a la web municipal.

3. Trametre un exemplar del document aprovat definitivament als Serveis Territorials
d’Urbanisme de la  Generalitat  de Catalunya  a  Girona,  als  efectes d’informació,
coordinació i arxiu.

4. Notificar-ho a la Societat Unió Fraternal (SUF) de Roses i comunicar-ho a la Unitat
de Patrimoni del Serveis Jurídics Municipals, per al seu coneixement i efectes.=
Exp.1478/14-ref.:PL13009EN.     

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que tal com van explicar a la comissió informativa, pels que no estan
a la Junta de Portaveus, comenta que era necessari desenvolupar un pla especial, ja
que és un equipament diferent a la resta i el POUM obligava a fer aquest pla especial.
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Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar
la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

07.-  APROVAR  LA  MODIFICACIÓ  DE  LA  CLÀUSULA  III  DEL  CONVENI  DE
COL·LABORACIÓ ENTRE EL L’AJUNTAMENT DE ROSES,  LA CONFRARIA DE
PESCADORS DE ROSES I CAIXABANK SA PER A LA CELEBRACIÓ DE LA FESTA
D’HOMENATGE A LA VELLESA DE ROSES

El senyor Marc Danés, responsable de l'àrea de Benestar Social presenta la proposta 
d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta en relació a la modificació del conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de
Roses, la Confraria de Pescadors de Roses i Caixabank SA (abans Caixa d’estalvis i
pensions de Barcelona “la Caixa”)  per a la celebració de la Festa d’Homenatge a la
Vellesa de Roses.

Antecedents

1. Acord de la Junta de Govern Local de data 5 de març de 2007 d’aprovació del
conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses, la Confraria de Pescadors
de  Roses  i  la  Caixa  d’Estalvis  i  Pensions  de  Barcelona  “La  Caixa”  per  a  la
celebració de la Festa d’Homenatge a la Vellesa de Roses.

2. Acord del Ple de l’Ajuntament de Roses de data 26 de març de 2007 pel que se
ratifica l’acord de Junta de Govern local dessús esmentat.

3. Les clàusules III  i  IV del conveni,  relatives a les obligacions de la Confraria de
Pescadors de Roses i les obligacions de La Caixa respectivament, estableixen que
aquestes  entitats  participen  en  l’organització  i  finançament  de  la  Festa
d’Homenatge a la Vellesa a realitzar  per l’Ajuntament de Roses a través d’una
aportació econòmica anual de 1.300 € (per a l’any 2007) i que en cas de pròrroga,
aquesta quantitat s’incrementa amb la variació que experimenta l’IPC anual.

4. Des de la data esmentada i amb caràcter anual, ambdues entitats han realitzat la
seva  aportació  econòmica  tal  i  com  s’estipula  al  conveni.  L’any  2013  i  amb
l’increment  corresponent  a  l’IPC  anual,  l’aportació  ha  significat  un  import  de
1.499,77 € per entitat.

5. A causa  del  context  econòmic  actual  i  per  les  necessitats  de  la  Confraria  de
Pescadors, aquesta proposa, en el marc de la reunió dels preparatius de la festa
per  aquest  any  2014,  realitzada  el  passat  24  de  febrer,  mantenir  la  seva
col·laboració en el manteniment de la celebració de la festa anual però, reduint
l’aportació  econòmica  que realitza.  Per  la  seva  part,  Caixabank  SA (La  Caixa)
manté sense modificacions la seva aportació econòmica.

6. Informe favorable del tècnic del departament de Benestar Social.
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7. La Comissió informativa Genèrica del Ple,  a la sessió ordinària que va tenir lloc el
dia  20  de  juny  de  2014,  va  dictaminar  favorablement  l’assumpte  més  amunt
esmentat.

Fonaments de dret

Primer. 7/85 de 2 d’abril, Llei Reguladora de Bases de Règim Local.

Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer. Decret 179/1995, de 13 de juny de Reglament d’Obres Activitats i Serveis dels
ens Locals.

A proposta del Sr. Marc Danés i Zurdo, regidor de l’Àrea de Benestar Social, el Ple
adopta el  següent:

ACORD

1. Aprovar  la  modificació  de  la  clàusula  III  del  conveni  de  col·laboració  entre  el
l’Ajuntament de Roses, la Confraria de Pescadors de Roses i Caixabank SA per a
la  celebració  de la  Festa  d’Homenatge a  la  Vellesa de Roses,  en el  sentit  de
modificar  l’aportació  econòmica  de  la  Confraria  de  Pescadors  de  Roses  que
passarà  dels  1300  €  a  1000€,  quantia  que,  en  cas  de  pròrroga  del  conveni,
s’incrementarà amb la variació que experimenti l’IPC anual; tot això amb efectes a
l’exercici 2014. 

2. Facultar a l'Alcaldessa, com a presidenta d'aquesta corporació i en representació
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb l'establert en l'article 21.1.b) de la Llei
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local, per a subscriure la
citada  modificació  del  conveni  de  col·laboració  i  quants  documents  siguin
necessaris en la seva execució.

3. Notificar  l’adopció  d’aquest  acord  a  la  Confraria  de  Pescadors  de  Roses  i
Caixabank SA i als departaments d’Intervenció i Tresoreria de l’Ajuntament.=Exp.:
1633/14*.

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr.  Marc  Danés.-  Explica  que  el  que  fan  en  aquest  punt  és  modificar  la  clàusula
tercera,   perquè hi   ha hagut alguna modificació a les aportacions de les diferents
entitats. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar
la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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08- APROVACIÓ INICIAL DEL REGLAMENT REGULADOR DEL SERVEI PÚBLIC
DEL CEMENTIRI

El  senyor  Josep Ma.  Mas  Blanch,  com a  responsable  de  l'àrea  de  Servei  Públic,
presenta la proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient 

Proposta relativa a l'aprovació del Reglament regulador del servei públic del cementiri.

Antecedents

1. En data 27 de novembre de 2013, mitjançant decret d’alcaldia, es resolgué iniciar
l’expedient  per  a  la  formació  del  Reglament  regulador  del  servei  públic  del
cementiri i constituir una Comissió d’Estudi per a la redacció de l’avantprojecte de
l’esmentat reglament regulador. 

2. La Comissió  d’Estudi  en convocatòria del  dia  16 de maig de 2014,  va acordar
sotmetre el text del Reglament, a l’aprovació inicial en el proper Ple que se celebri. 

3. En data 3 de juny de 2014, el Secretari general de l'Ajuntament emet informe sobre
el procediment legal de tramitació i aprovació d'ordenances i reglaments.

4. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el
dia  20  de  juny  de  2014,  va  dictaminar  favorablement  l’assumpte  més  amunt
esmentat. 

Fonaments de dret

Primer. Articles 4.1.a) de la Llei de Bases de Règim Local i 8.1.a) de la Llei Municipal i
de Règim Local de Catalunya. 

Segon. Articles 49 i 70.2 de la Llei de Bases de Règim Local, desplegat per l’article
162 de la Llei  Municipal  i  de Règim Local  de Catalunya i  els  articles 60 a 66 del
Reglament d’obres d’activitats i serveis dels ens locals.  

A proposta de la Sra. Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta de l’Ajuntament
de Roses, el Ple adopta el següent: 

ACORD 

1.  Aprovar inicialment el Reglament regulador del servei públic del cementiri.

2. Sotmetre’l a a informació pública i audiència dels interessats, mitjançant un anunci
que s’haurà de publicar al Butlletí Oficial de la Província de Girona, al Diari Oficial
de la Generalitat de Catalunya, a un diari de difusió comarcal, en el tauler d’anuncis
d’aquesta corporació i en el web municipal pel termini de 30 DIES, a comptar des
de la data de publicació de l’anunci al BOP i des de l’endemà de la recepció de la
notificació,  respectivament,  i,  en  ambdós  tràmits,  als  efectes  que  s’hi  puguin
formular al·legacions.
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3. En el supòsit que en el tràmit d’informació pública no es presenti cap reclamació o
al·legació,  l’acord  d’aprovació  inicial  esdevé  definitiu  (art.  65.1  del  ROAS).  No
obstant  això,  les ordenances i  els  reglaments s’han de publicar  en el  BOP i  no
entren en vigor fins que se n’hagi publicat íntegrament el text i hagi transcorregut el
termini de 15 dies hàbils que preveu l’article 65.2 de la LBRL.   = Exp. 4588/2011*.

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Diu que es tracta d'actualitzar el reglament, adaptant-lo a
la nova normativa i  a les noves lleis que han anat  sortint,  incorporant  tots aquells
criteris  que  ja  s'havien  anat  aprovant  a  les  diferents  legislatures.
Considera  molt  important  la  incorporació  de tot  allò  que els   Serveis  Jurídics  han
cregut oportú per regular i  eliminar la problemàtica amb els títols que s'atorguen a
l'hora de les herències. 

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA 

Alcaldessa.-  Manifesta que aquest tema ha estat abordat en Junta de Portaveus i el
dia  de  la  comissió  informativa  ja  van  dir  que  era  un  document  molt  tècnic,  però
necessari a l'hora de regular aquests temes que són més sensibles. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr.  David  Beltran.-  Entenen  que  s'ha  d'actualitzar  i  regular  el  cementiri  i  el  Grup
Municipal Socialista. Hi  està totalment a favor.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar
la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

09.-  APROVACIÓ  DE   LA  SUBSCRIPCIÓ  D’UN  NOU  CONVENI  DE
COL·LABORACIÓ EN MATÈRIA DE GESTIÓ CADASTRAL ENTRE LA DIRECCIÓ
GENERAL DEL CADASTRE I L’AJUNTAMENT DE ROSES

El   senyor   Manel  Escobar,  com  a  responsable  de  l'àrea  de  Serveis  Econòmics,
presenta la proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Antecedents

1. En  sessió  plenària  del  dia  24  de  novembre  de  1997,  aquest  Ajuntament  va
aprovar  el  conveni  de  col·laboració  en  matèria  de  gestió  cadastral  entre  la
Secretaria  d'Estat  d'Hisenda (Direcció  General  del  Cadastre)  i  l'Ajuntament  de
Roses. 
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2. En sessió ordinària del Ple d’aquest Ajuntament del dia 1 de març de 2010, dins
l’expedient  de  realització  d’un  conveni  de  col·laboració  en  matèria  de  gestió
cadastral entre la Secretaria d'Estat d'Hisenda (Direcció General del Cadastre) i
l'Ajuntament de Roses, que amplia i  refon l'actualment vigent,  es van aprovar,
entre altres, els acords següents:

1. Incloure  les  finques  rústiques  dins  l’àmbit  del  conveni  de  col·laboració  en
matèria de gestió cadastral. 

2. Acceptar de manera expressa les funcions següents:

a) En règim de delegació de competències, les transmissions de domini (901 
altes jurídiques).

b) En règim de prestació de serveis:

• 902/902/904 altes físiques

• Establiment del PIC

• Notificacions

• Règim de comunicació art. 14 TRLCI

• Cartografia

• Subsanació de discrepàncies.

3. L'Ajuntament de Roses, en sessió plenària de data 29 de desembre de 2011, va
acordar:

1. Ratificar l’acord adoptat en sessió plenària del dia 24 de novembre de 1997, en
la qual es va aprovar el conveni entre la Secretaria d’Estat d’Hisenda (Direcció
General del Cadastre) i l’Ajuntament de Roses, de col·laboració en matèria de
gestió cadastral que inclou la tramitació dels expedients de transmissions de
domini (901) en règim de delegació de competències.

2. Ratificar  l’acord  adoptat  en  sessió  plenària  del  dia  1  de  març  de  2010,
d’ampliació i refosa del conveni actualment vigent.

4. En data 5 de març de 2014,  la Gerència Territorial del Cadastre a Girona, ens ha
fet arribar els nous exemplars del conveni de col·laboració en matèria de Gestió
cadastral a subscriure entre la Direcció General del Cadastre i aquest Ajuntament,
per tal que siguin signats i retornats a la Gerència per fer-ne trasllat a la Direcció
General del Cadastre.

5. Aquest nou conveni amplia el seu àmbit a les finques rústiques, tant pel que fa a
tramitació  d’expedients  de transmissions de domini  (en règim de delegació de
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competències),  com  per  la  tramitació  d’expedients  d’alteracions  d’ordre  físic  i
econòmic (en règim d’encàrrec de gestió).

6. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 20 de juny de 2014.

Fonaments de dret

Primer. Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.

Segon.  RDL  2/2004,  de  5  de  març,  pel  qual  s’aprova  el  Text  Refós  de  la  Llei
Reguladora de les Hisendes Locals.

Tercer.  RDL 1/2004,  de 5 de març,  pel  qual  s’aprova  el  Text  Refós de  la  Llei  del
Cadastre Immobiliari.

Quart. RD 417/2006, de 7 d’abril, pel qual es desenvolupa el text refós de la Llei del
Cadastre Immobiliari.

A proposta  del  segon  tinent  d’alcalde,  regidor  responsable  de  l’àrea  d’Economia  i
Hisenda, Sr. Manel Escobar Yegua, s’adopta el següent

ACORD:

1. Aprovar la formalització del nou conveni de col·laboració, que consta a l’expedient,
entre  la  Direcció  General  del  Cadastre  i  aquest  Ajuntament  de  Roses  en
substitució  de l'actualment  vigent,  signat  el  dia  10 de desembre de 1998,  que
quedarà sense efectes a partir del dia de la signatura del nou conveni.

2. Nomenar com a representants de l’Ajuntament en la Comissió Mixta de Vigilància i
Control prevista a la clàusula tretzena del conveni, a les següents persones:

Ernest Ruiz Garcia, interventor

Albert Garcia Gonzalez, tècnic del servei de GIS.

Gemma Genís Oriol, cap de la secció d’ingressos

3. Autoritzar l’alcaldessa de la corporació, Sra. Montse Mindan i Cortada, per a dur a 
terme els tràmits necessaris per a la signatura del conveni de referència.

4. Notificar aquest acord a la Gerència Territorial del Cadastre a Girona.(Exp. 
8136/1997).

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Manel Escobar.- Diu que el que fem en aquest punt, com ja varen dir en comissió
informativa,  és aprovar l'acord que hi  ha entre l'Ajuntament de Roses i  el  Ministeri
d'Economia i Hisenda en temes cadastrals. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar
la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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10.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL GENT DEL POBLE-AM I  DE CONVERGÈNCIA
I  UNIÓ  PEL  DRET  A DECIDIR,  EL  REFERÈNDUM  DEL  9N  I  LA REPÚBLICA
CATALANA

El senyor Francesc Giner llegeix la proposta tal com es va presentar a la comissió
informativa i després de la lectura, l'alcaldessa suspèn el ple dos minuts, a les 20:28
hores i es reinicia a les 20:30 hores,  en comprovar que el text no correspon a la moció
pactada posteriorment 

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  Explica  que  la  moció  que  s'ha  llegit  és  la  que  es  va  presentar  a  la
comissió informativa, però no s'hi van adherir tots els regidors i van quedar que es
faria una aproximació i s'intentaria consensuar un text. 

Tot seguit el senyor Francesc Giner llegeix el text de la moció consensuada que és el
següent: 

L'abdicació del Rei Joan Carles I és pot entendre com una reacció més davant la crisi
institucional  i  el  sistema  de  partits  tradicional  que  viu  l'Estat  Espanyol.  A més,  la
substitució de Joan Carles I  pel seu fill,  Felip VI,  arriba en un moment en què les
institucions de l'Estat tenen per objectiu avortar el procés per a l'autodeterminació, el
qual s'està desenvolupant amb un marcat caràcter democràtic i pacífic.

Som  davant  la  imposició,  per  la  via  ràpida,  d'un  nou  rei,  Felip  VI  sense  l'aval
democràtic de la ciutadania, La monarquia parlamentària espanyola no és altra cosa
que la continuació o reconversió del règim dictatorial franquista i cal lamentar que en
els darrers 40 anys hagi dilapidat el suport que havia rebut d'una gran majoria de la
societat catalana, donat però, sota l'amenaça permanent del cop militar, fet conegut o
expressat com a soroll de sabres.

Avui, l'Estat espanyol simula l'inici d'una segona transició política amb la paradoxa de
fer-la per la via ràpida i sense cap debat de fons, i  amb la clara intenció d'impedir
l'exercici del dret a decidir dels catalans i dels espanyols. Tal intent opera en paral·lel a
la transició que els catalans fa 5 anys que estem impulsant: des del procés de les
consultes,  passant  per  la  primera  gran  manifestació  de  rebuig  a  la  sentència  del
tribunal  constitucional  de juliol  del  2010  i  els  Onze de  setembre  de  2012 i  la  Via
Catalana de 2013. El resultat del qual és l'evidència d'una majoria social a favor del
dret a decidir sobre la possibilitat d'arribar a l'estat propi i independent.

Som partidaris que la democràcia s'imposi arreu, i conseqüentment que la ciutadania
pugui  decidir  sobre  les  seves  institucions  de  govern.  Allunyats  del  debat  sobre
abdicació del rei i del no debat sobre monarquia o república, defensem la forma de
govern que serveixi millor a la ciutadania. Aquí i a tot arreu defensarem el model que
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iguala la ciutadania davant la llei, i que evita que l'interès públic esdevingui privilegi
d'uns pocs. 

Per aquests motius, el grup municipal de Gent del Poble-AM, el Grup Municipals de
Convergència i Unió i els regidors no adscrits Jordi Fernandez, Francisca Guijarro i
Francisca Martin, proposen al ple de l'Ajuntament de Roses els següents acords.

ACORDS:

PRIMER. No entenem el nou regnat de Felip VI com a garantia per obrir el camí que
permeti que el poble català expressi lliure, pacífica i democràticament els seus anhels
de llibertat.

SEGON.  Exigim  a  totes  les  institucions  de  l'Estat  i  al  nou  Rei,  respecte  a  la
democràcia, respecte al dret a decidir del poble català, i a no mal utilitzar ni la llei ni la
força per impedir la lliure expressió de la ciutadania a través de les urnes.

TERCER. Exigim el respecte de les institucions de l'Estat incloent-hi el rei Felip VI a la
consulta del 9N, així com l'acceptació i actuació conseqüent amb els seus resultats
exigint que, en nom de la democràcia i del respecte que mereix la voluntat popular,
davant  una eventual  majoria  en favor  de que Catalunya independent,  es  doni  pas
sense dilacions, a la constitució del nou Estat Català.

QUART. Expressem el suport a que arribat el moment, Catalunya torni a ser un Estat,
lliure dins Europa, fruït del procés democràtic, pacífic i legal que ha de permetre a la
ciutadania catalana fundar un nou sistema jurídic i polític basat en els principis de la
república, llibertat, igualtat i fraternitat.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Jesús Minguez.- Explica, en representació del Grup Municipal Socialista, després
que el senyor David Beltran li ha cedit la paraula que,  com a grup municipal, estan a
favor del dret a decidir, perquè entenen que el poble català ha d'escollir el seu futur
dintre d'unes urnes a una pregunta consensuada.

No estan d'acord amb la resta del  què han llegit  i,  per aquest motiu,  anuncia que
s'abstindran a les votacions.

TORN DE PARAULA DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sra.  Francisca Guijarro.-  Fa ús de la  paraula per  celebrar  que s'hagi  arribat  a  un
consens a la primera moció que es va presentar a la comissió informativa. De totes
maneres, tal com ha dit el regidor del Partit Socialista, hi ha punts amb els quals no
acaba d'estar d'acord i, per tant, anuncia que s'abstindrà a les votacions. 

22



INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr.  Manel  Escobar.-  Explica que el  seu grup està radicalment  en contra d'aquesta
moció que acaba de llegir el regidor Francesc Giner i si avui el regidor de Gent del
Poble ha pogut llegir aquesta moció en aquest Ajuntament, on es queixa d'una llibertat
que no té, el senyor Escobar li  respon que  part d'aquesta llibertat, llibertat que es
queixa que no té, la gaudeix gràcies a aquest rei que durant quaranta anys ens ha
donat la possibilitat de poder demostrar que la democràcia va ser possible. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- En primer lloc, vol donar les gràcies a Gent del Poble per aquesta
bona voluntat d'enteniment i d'arribar a consensuar aquesta moció. Ha sentit que hi ha
coses amb les que no hi estan d'acord i entenen el dret a discrepar.  Si llegeixen els
paràgrafs de la moció, veuran que és una narració del què en realitat ha passat i que
està a l'abast de tothom.

Acaben dient i es pot resumir, com els manaments de la  llei de Déu en dos: Doneu-
nos el dret a decidir que tenim ganes de crear un nou estat basat en els valors de la
república. 

No diuen de fer una república, sinó els valors republicans que són: llibertat, fraternitat i
igualtat.  Un cop dit  això,  aclareix  que Convergència  i  Unió donarà tot  el  suport  a
aquesta moció.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

Vots a favor: Onze: (11) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas
Blanch, Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez,
Francesc Giner,  Ma. Àngels Arjona i Montse Mindan. 

Vots en contra: Tres (3) Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos López.

Abstencions:  Cinc  (5)  David Beltran,  Jesús Minguez,  Francisca Guijarro,  Francisca
Martin i Jordi Fernandez. 

En  veure  el  resultat  de  les  votacions,  l'Alcaldia  presidència  declara  aprovada  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

11.-  MOCIÓ  QUE  PRESENTEN  ELS  GRUPS  MUNICIPALS  DE  CIU,  EL  GRUP
MUNICIPAL DEL PSC-PM, EL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM I LES
REGIDORES NO ADSCRITES FRANCISCA GUIJARRO I FRANCISCA MARTIN, DE
SUPORT  A  L'ACTE  PEL  DRET  A  DECIDIR  DELS  ELECTES  LOCALS  DE
CATALUNYA

Tot seguit es vota la urgència de la moció i se n'extreu el següent resultat: 
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Vots a favor: Setze (16) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Mas Blanch,
Sílvia Useros, J. Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, David Beltran,
Jesús  Minguez,  Francesc  Giner,  Ma.  Àngels  Arjona,  Francisca  Guijarro,  Francisca
Martin, Jordi Fernandez i Montse Mindan. 

Vots en contra: Dos (2) Àngel Tarrero i Jordi Fernandez

Abstencions: Dues (2) Manel Escobar i Carlos López.

En  veure  el  resultat  de  les  votacions,  l'alcaldessa  presidenta  declara  aprovada  la
urgència de la moció.

El senyor Carles Pàramo llegeix la moció del tenor literal següent: 

Els  Ajuntaments  són  la  representació  més  genuïna,  a  escala  local,  de  la  voluntat
popular.  Expressen  i  canalitzen  les  necessitats  de  tots  els  ciutadans  de  benestar,
d’igualtat,  de  justícia  i  de  llibertat.  Ho  fan  en  defensa  concreta  dels  drets  més
elementals  que  s’expressen en  la  quotidianitat  i  ho  fan  canalitzant  les  aspiracions
col·lectives, definint horitzons, proposant drets i valors.

Els ajuntaments de Catalunya sempre conscients d’aquesta representació han tingut
un  paper  determinant  en  l’impuls  i  la  defensa  de  l’autogovern  i  han  expressat
reiteradament el seu compromís amb les aspiracions col·lectives de Catalunya com a
nació.

Des de la representació territorial dels governs locals, poble a poble i ciutat a ciutat,
per tots els racons del país, en un mosaic de 947 municipis els Ajuntaments han fet
sentir  la  veu  dels  ciutadans  i  ciutadanes  inequívocament  compromesos  amb
l’autogovern.

Ho han fet en tots els moments històrics que han suposat cruïlles decisives per a la
definició del futur del país.

Va ser així amb la Mancomunitat, la llei que la va fer possible, i els primers projectes
d’Estatut; també va ser així en el tombant de la Dictadura cap a la Segona República
amb l’impuls  decidit  de  l’Estatut  de  1931-1932  i  també ho  van  ser  després  de  la
Dictadura franquista amb les eleccions municipals de 1979 impulsant un ampli procés
de  desenvolupament  de  l’autonomia  local  i  dels  principis  de  l’autogovern  recollits
genèricament en el pacte de la transició i concretats a l’Estatut de 1979.

Ara, passada la primera dècada del segle XXI, Catalunya s’encara a un nou tombant
decisiu. Les retallades successives de l’Estatut d’Autonomia de 2006 i la seva pràctica
liquidació  després  de  la  sentència  del  Tribunal  Constitucional  de  2010  ens  situen
davant d’una pràctica ruptura d’aquell pacte de 1975-1979.

Arribats a aquest punt els Ajuntaments de Catalunya manifesten i proclamen que l’únic
camí possible en defensa de les llibertats individuals i col·lectives dels catalans i les
catalanes  és escoltar la veu del poble. És la consulta als ciutadans i ciutadanes sobre
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la seva voluntat pel que fa a les relacions i a l’encaix entre Catalunya i Espanya. Una
consulta sobre el futur, sobre el país que volem i sobre el país que necessitem.

I per tot això afirmem:

1. Els municipis de Catalunya ens reafirmem en els valors del municipalisme i del
catalanisme polític com el camí per satisfer i donar resposta a les necessitats
més peremptòries i els anhels més profunds dels ciutadans i les ciutadanes de
Catalunya.

2. Els Ajuntaments de Catalunya afirmem que el dret a decidir, que la consulta als
ciutadans,  és  el  punt  de  trobada  de  tota  la  ciutadania,  en  una  actitud  de
radicalitat democràtica, per a escoltar la veu del poble, donar la veu al poble i
definir amb llibertat el país que volem .

3. Els Ajuntaments de Catalunya ens comprometem a la celebració de la consulta
i  a  facilitar-ne  el  seu  desenvolupament  legal  en  els  termes  que  proposi  el
Parlament de Catalunya.

4. Enviar  aquest  acord  a  tots  els  partits  polítics  que  tenen  o  han  tingut
representació municipal a Roses per convidar-los a l'acte del proper 12 de juliol
a la ciutat de Girona i a les associacions municipalistes de Catalunya.

El senyor Àngel Tarrero s'excusa degut a un incendi i s'absenta de la sessió quan són
les 20:40 hores.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. David Beltran.- Anuncia que el Grup Municipal Socialista està a favor d'aquesta
moció.  Estan a favor del  dret  a decidir  i  pensen que el  poble català és qui  ha de
decidir, tant els que voten que sí, com els que voten que no, els que s'abstenen, els
que voten en blanc o els que no vagin a votar. 

Tot seguit es passa a votació de la moció i se n'extreu el següent resultat: 

Vots  a  favor:  Quinze  (15)  Carles  Pàramo,  Sílvia  Ripoll,  Marc  Danés,  Josep  Mas
Blanch, Sílvia Useros, J. Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, David
Beltran,  Jesús  Minguez,  Francesc  Giner,  Ma.  Àngels  Arjona,  Francisca  Guijarro,
Francisca Martin, i Montse Mindan. 

Vots en contra: Dos (2) Manel Escobar i Carlos López. 

Abstencions: Dues (2) Jordi Fernández i Àngel Tarrero, d'acord amb l'arible 100  del
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

En  veure  el  resultat  de  les  votacions,  l'Alcaldia  presidència  declara  aprovada  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

25



12.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. David Beltran.- Fa diverses intervencions:

01.-  Diu  que  farà  un  incís  una  mica  llarg  perquè  vol  fer  diverses  felicitacions:  
- Vol felicitar al GEN per l'organització del Campionat del Món.

-  Felicitar  el  senyor  Marc  Paré  en  proclamar-se  campió  del  Món,  classe  júnior,
modalitat slalom.

-  Felicitar l'Eduard Guell en proclamar-se campió d'Espanya cadet a Logronyo.

- Felicitar a l'alumne de l'institut Illa de Rode Lin Xing en quedar finalista a la fase
territorial, categoria E dels Jocs Florals de Catalunya de l'Alt Empordà.

- Felicitar a tots els integrants de la Xarxa de Convivència i la feina feta, així com els
seus voluntaris, que és una forma més del que ja és evident que és la integració de
diferents cultures al nostre país.

-  Felicitar  a  FADIR per  la  donació  per  part  del  Rotary  Roses-Empuriabrava  en  la
Convenció Eurostar de vehicle adaptat i aprofita també per felicitar la seva tasca dintre
de la nostra societat.- També felicita a totes les associacions que lluiten diàriament
pels demés, per la seva millora en la qualitat de vida.

- Felicita els comerciants de Roses per les catifes de la festivitat Corpus i lligat amb la
qüestió dels comerciants, llença un prec amb reflexió oberta.

02.- Considera que està molt bé el “Roses vila florida” “Roses Solingen” “Fira de la
Rosa” “Les Badies Més Maques del Món” “Bullie Fundation” “Creuers”, etc. 

Es pregunta per què serveix tot això si al carrer Major els comerciants tenen un greu
problema amb les “cucaraches americanes” Li sembla que és el “quiero y no puedo” 

El regidor sap que l'Equip de Govern està treballant en el tema. Han tingut converses
personals amb l'Alcaldessa i amb el regidor Josep Ma. Mas Blanch, però demana més
implicació  i  més  esforç.  Sap  que  ho  estan  fent,  però  demana un  cop  de  mà per
solucionar el problema. 

Sr. Jesús Minguez.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que vol felicitar el fill petit d'En Joan Jorquera per haver guanyat aquest cap
de  setmana  el  campionat  internacional  de  València  de  Taekwondo  en  la  seva
categoria.

02.- Novament pregunta per les beques menjador. Ja recorda que el mes passat li van
contestar  que  estaven  treballant  i  que  la  Generalitat  tenia  pagaments  pendents  i
veurien què farien i què deixarien de fer.
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03.- Per últim, adreça un prec al ple. Ha pogut constatar que diversos operaris de
“Roses Net”, quan fan la neteja dels jardins i zones on juguen els nens, ha vist que
recullen  la  brossa  amb les mans i  les  dipositen a  la  bossa.  No tenen ni  pales  ni
recollidors.

Ha fet  un  seguiment  d'uns  tres  mesos  i  ha  estat  veient  que  ells  netegen,  ho  fan
perfectament, però recullen amb les mans. Demana que els dotin una mica millor per
poder fer la seva feina. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Fa diverses intervencions.

01.- Diu que en el passat ple va demanar al regidor Carlos López que li expliqués el
tancament del camí de Cap Norfeu.  Va preguntar si tenia alguna informació del temps
que estarà tancat i qui l'ha tancat.

02.- La carretera de Montjoi també és motiu de conflictes amb els autocars i és una
qüestió de la que ja han estat parlant aquest migdia. Fins i tot en alguna ocasió a les
11:30 han pujat per carretera autocars a Montjoi de dos en dos.

Pregunta si tenen prevista alguna mena d'indicadors o alguna acció que impedeixi que
facin aquesta ruta en hores que tothom va a la platja.

Pregunta si tenen preparada alguna mena de gestió perquè la carretera de Montjoi fins
a Jóncols no torni  a viure el  caos de cada temporada. Aquesta setmana el senyor
Giner ha tornat a estar per allà, torna a ser un descontrol de vehicles mal aparcats i
aparcats a la carretera. Vol saber si s'ha intentat fer alguna gestió de cares a aquest
estiu.

Tot seguit adreça unes quantes preguntes al senyor Carles Pàramo.

03.- En primer lloc, recorda que va veure una entrevista que li van fer per TV Empordà
que  feia  referència  a  un  regidor  que  segons  el  senyor  Pàramo deia  que  escrivia
articles  frívolament.  Aquest  regidor  parlava  en  contra  del  Bulli  i  deia  que  aquest
projecte és negatiu per al poble de Roses. 

La seva pregunta és si es refereix a la seva persona quan fa aquestes afirmacions , si
és a ell a qui demana que presenti una moció en contra de la Llei Bulli. El regidor,
Francesc Giner i Gent del Poble volen que s'escoltin les dues parts, però aclareix que
la seva formació no ha anat mai en contra del “ Projecte Bulli” ni el regidor  tampoc ha
escrit mai cap article en contra del “Projecte Bulli”.

Reconeix que dintre del seu grup hi ha diverses opinions, però entén que això és un
reflex del què és el poble i en el poble hi ha diferents opinions. 

Li agradaria que el senyor Pàramo rectifiqués aquestes paraules i vol que sàpiga que
el Grup Municipal de Gent del Poble no té cap intenció de presentar aquesta moció. 
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- Pregunta si hi ha alguna novetat en relació al terreny que hi ha entre els carrers
Pescadors, La Llotja i Norfeu.

Saben que hi ha hagut un traspàs del propietari. L'alcaldessa li comenta que ha estat
una expropiació.  Segueix la intervenció del senyor Giner preguntant si  hi  ha hagut
algun contacte amb la família per solucionar el problema d'aquest terreny.

-  En el  programa electoral  de Convergència  i  Unió van veure  com parlaven de la
instal·lació d'un ambulatori per a la temporada d'estiu i l'habilitació d'un lloc per a la
venda de gas butà a Santa Margarida.  Pregunta si han fet alguna gestió en relació a
aquests dos temes.

- Ja que ha abordat la qüestió del gas butà demana el mateix per al centre del poble, ja
que fa moltíssim temps que no té un centre de recollida de gas i demanen si hi ha
interès o s'ha fet alguna gestió, perquè es torni a tenir un punt d'aquests.

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Fa les següents intervencions.

- En primer lloc vol adreçar una felicitació a la Policia Local de Roses per les novetats
que van presentar al darrer Consell Escolar Municipal quant al programa de Mobilitat
Segura que aquest cos ve desenvolupant durant molts anys per als infants de la nostra
localitat, que va trobar que era d'una implicació excel·lent de cara a tots els canvis que
volen realitzar, ja que com a mare sap el que es feia. Vol agrair públicament l'esforç
que estan fent.

-  Ha vist que el  parc de salut que estava ubicat a la Plaça del Rei,  finalment s'ha
reubicat. Agraeixen que s'hagi fet així, perquè el seu grup ja  havia manifestat diverses
vegades que no era el lloc més adient per al parc de salut. Li agradaria saber si ha
estat  una decisió de l'Ajuntament o ha estat  perquè Dip Salut ho ha proposat.  Vol
saber com ha anat la cosa.

- Diu que tenia una pregunta en relació a les beques menjador que ja ha fet el seu
company Jesús  i  que no  repetirà.  La seva  pregunta anava en el  mateix  sentit,  si
aquestes ajudes es tramitaran a través del Centre d'Aliments o com es farà.

- De l'àrea d'Ensenyament voldria saber com han anat les preinscripcions, si hi haurà
desdoblament  d'algun  curs  i  de  quina  escola.  Pregunta  com  està  el  tema  de  la
matrícula viva -és a dir les matrícules fora de termini-

-  També  recorda  que  segons  el  Consell  Escolar  del  dia  18  de  juny  se'ls  havia
d'informar  sobre  les  competències  en  Ensenyament  establertes  a  la  Llei  de
Racionalització  i  Sostenibilitat  de  les  Administracions  Locals,  finalment  no  se'ls  va
poder dir res, perquè just el dia abans hi havia hagut alguns canvis. Per tot això li
agradaria  saber  si   hi  ha hagut  alguna altra  novetat  i  com afectaria  en els  temes
d'Ensenyament.

-  Sobre  el  teatre  municipal,  l'altre  dia  va  poder  llegir  les  dades  que  va  facilitar
l'Ajuntament. De gener a juny d'enguany, el teatre municipal havia tingut una afluència
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de públic de 3.406 espectadors i van dir que això suposava un augment del 357% en
venda de localitats respecte l'any 2011.

Li agradaria saber per què aquesta comparativa la fan referint-se al 2011 i no referint-
se al 2012 o al 2013. 

- També ha sortit el tema del Fons de Cooperació Econòmica i Cultura de la Diputació
de Girona, que segons dades consultades, subvenciona a Roses amb 233.425 € per
despeses en inversions reals que aniran destinats a la restauració del glassis de la
Ciutadella i la Passarel·la de la Riera Ginjolers.

També va constatar que hi havia 40.192 € per despeses culturals. Pregunta si és certa
aquesta informació i en què s'invertirà.

- Respecte a l'àrea de sanitat, diu  que avui comença novament la temporada d'estiu,
per la qual cosa pregunta si seguiran havent els reforços que posa l'Ajuntament quant
al personal sanitari i quant a ambulàncies. També pregunta si aquestes ambulàncies
estaran  ubicades  en  serveis  de  guàrdia  als  municipis  de  l'Escala  i  de  Castelló
d'Empúries com altres anys.

TORN  D'INTERVENCIONS  DELS  REGIDORS  NO  ADSCRITS  A  CAP  GRUP
MUNICIPAL 

Sr. Jordi  Fernandez.- Fa les següents intervencions

1.- En primer lloc, vol agrair al Partit Socialista Municipal per entendre i acceptar la
seva decisió. Suposa que no estaran d'acord, però dóna les gràcies per entendre-la i
acceptar-la. 

2.- En segon lloc, vol felicitar al senyor Mohamed Alrami per la seva feina i pel premi
rebut aquesta setmana i a En Marc Paré per al campionat del Món, a més d'afegir-se a
les felicitacions del regidor David Beltran.

3.-  A petició del  veïns de la Pujada al  Cementiri  i  del  carrer  Josep Romañach,  es
queixen que es van treure tres contenidors d'escombraries i que el geriàtric en té dos
en  propietat  i  se'ls  emporta.  La  gent  continua  deixant  la  brossa  fora  al  carrer  i
demanen si es pogués atendre la petició de posar algun contenidor, encara que fos a
la  cantonada  del  carrer,  perquè  abans  estaven  a  mig  carrer  i  han  perdut  cinc
contenidors en aquell sector. 

Demanen si es pot atendre aquesta petició. Han fet aquesta petició diverses vegades i
els envien al  carrer  Dr.  Flèming on hi  ha uns contenidors soterrats.  Aquests veïns
creuen que amb bona voluntat s'hi podria anar, però no tothom ho fa. 

4.- A l'últim ple es va dir que les feines de les platges es donaven per acabades i al cap
de dos dies les màquines tornaven a ser a la platja movent sorra. Aclareix que es
refereix a la Platja de la Perola. Pregunta si els poden explicar el per què i si hi ha
algun sobrecost en aquesta actuació.  
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Sra. Francisca Martin.- Fa les següents intervencions.

01.-  Diu  que  volia  preguntar  a  la  senyora  Sílvia  Useros  com  havien  anat  les
preinscripcions escolars, però com que aquesta pregunta ja l'ha feta la senyora Ma.
Àngels  Arjona la resposta li servirà. 

02.- Suposa que ja s'han fet les preinscripcions i que ha començat el casal d'estiu,. Se
sent que l'alcaldessa li respon que demà, per la qual cosa la regidora diu que ja queda
contestada la pregunta. 

Sr. David Beltran.- Demana la paraula per al·lusions.

Per tal de respondre al senyor Jordi Fernandez, diu que estem en democràcia i que si
el senyor Fernandez ha pres una decisió, és una decisió seva. El senyor Fernandez
vol el que és millor per a ell i si creu que el millor és això,  li respecten, a la qual cosa
el senyor Jordi Fernandez diu que agraeix aquesta posició.

Alcaldessa.- Diu que si haguessin de fer totes les felicitacions... . A Roses, per sort
tenim de tot i cada mes tenim moltíssima gent... En tot cas, evidentment, ens afegim a
totes  les  felicitacions  que  s'han  fet,  però  creu  que  tenim  altres  mitjans  de
reconeixement que no són només la felicitació. Posa l'exemple de la Festa de l'Esport i
veurem quins  premis podem atorgar.  Creu  que aquest  any  serà  difícil  i  complicat,
perquè  tenim jugadors  i  esportistes  de  primera,  altres  premis  dels  que  parlarem i
veuran quin tipus de reconeixement els poden fer arribar. 

Pel que fa a la reflexió oberta, el que no ha entès és el pròleg, ,perquè que si li parla
dels creuers i del Bulli Foundation, és una cosa que continuaran fent igualment i han
d'intentar treballar aquest tema com un tema propi i difícil. Aquesta plaga és molt difícil
i han hagut d'anar provant diversos productes per veure si podien acabar amb aquesta
plaga. És cert que és un problema endèmic que no agafa només el carrer Dr. Pi i
Sunyer, sinó també l'avinguda de Rhode i alguna part de la riera Ginjolers. Aclareix
que estan a sobre del problema. Esperen que la nova empresa que ha guanyat el
concurs també pugui trobar algun producte, amb el que puguin ajudar i eradicar-ho.

Sr. Marc Danés.- Fa ús de la paraula per respondre la pregunta relacionada amb les
beques menjador plantejada pel senyor Jesús Minguez.

- El senyor Danés suposa que la pregunta que li planteja té relació amb la pregunta
que ja li  va fer en el  darrer  ple sobre què pensaven fer a l'estiu amb la gent que
utilitzava les beques menjador.

Aclareix que quan dóna una resposta,  intenta ser curós, perquè queda escrit i, per
tant, qualsevol ciutadà la pot veure i,  evidentment, quan diu que s'està acabant de
treballar és cert. 

Explica que fan molta feina en política social, però també han de callar molt perquè,
com podrà entendre el regidor, no es pot explicar tot. 
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Sí  que  pot  explicar  la  gran  feina  que  està  fent  la  Generalitat,  parant  el  cop.  La
Generalitat està pagant el 75% de les beques menjador. La gent que l'Ajuntament ha
hagut d'ajudar en tot Roses amb un percentatge del 25%. Aclareix que només són 17
nens  i  nenes,  que representen  11 unitats  familiars.  No vol  dir  que això  sigui  poc,
perquè els agradaria que no hi hagués cap cas, però, de vegades, estan parlant d'una
qüestió que sembla un gran problema, una gran preocupació i resulta que el tenen
controlat, perquè són poca gent.

Dit això, ja va comentar al regidor que ja li diria què farien a l'estiu. Recorda que li va
dir que estaven a punt de tancar el que farien a l'estiu i està tancat. No es farà només
des de l'Ajuntament, sinó que hi ha un projecte de Creu Roja a través d'un programa
que ells denominen “Salut i Crisi” que ha aconseguit que la gent del municipi que han
considerat oportú -des de Serveis Socials- accedissin a aquest projecte, durant l'estiu.
Aquesta gent tindrà accés a tots aquells aliments que no poden repartir des del Centre
de Distribució d'Aliments, és a dir, els aliments frescos: fruita, carns i peix. 

Alhora,  l'Ajuntament ha fet  que,  si  cal,  la  freqüència amb la que aquestes famílies
vagin al Centre de Distribució d'Aliments sigui més alta. Per tant, aquests disset nens,
d'onze unitats familiars, els mesos de juliol i agost, que és l'època que no estan oberts
els menjadors escolars, tindran cobert aquest servei. 

Afegeix que també hi ha un altre grup de nens que consideren que com les seves
famílies  estan  en  seguiment  als  Serveis  Socials,  també  entraran  dins  d'aquest
projecte. En total són cinquanta famílies el mes de juliol i cinquanta famílies el mes
d'agost que obtindran aquest servei,  que en el  seu moment, Creu Roja -que és el
titular i el que realment ha tirat endavant aquest projecte- com que demà és dia 1 de
juliol, començarà a explicar-ho als mitjans d'informació.

Per tant, el problema estava en fase i ara està solucionat. Esperen que això es pugui
aplicar a les vacances de Nadal, si no hem sortit de la crisi i  a la Setmana Santa, si no
hem sortit de la crisi, però està clar que a Roses -que l'ajuntament sàpiga- tothom té
accés al menjar i a una alimentació adequada per tal de procedir correctament al seu
creixement.

Alcaldessa.- Respon algunes intervencions.

- Pel que fa a la neteja i als jardins, l'alcaldessa diu que sempre ha vist el personal
amb pala i amb recollidors. En tot cas farà arribar el prec a Roses Net. 

- Pel que fa al prec en relació a la carretera de Montjoi, havia de contestar el senyor
Tarrero que és qui en junta de portaveus ha fet arribar la documentació i els informa
que hi ha una ordenança que regula els horaris. Recorda que els mesos de juliol i
agost no poden passar autocars. Només poden passar autocars a primera hora el matí
i després al vespre i els que allà tenen establiments turístics ja ho saben. És així per
als  autocars  que porten  gent  i  els  proveïdors   que  els  han  de fer  arribar  menjar,
beguda, etc. Aquest aspecte està regulat, no a partir del dia 15 de juny, sinó de l'1 de
juliol fins al 30 d'agost. En tot cas, es pot canviar i si veiessin que a partir de la darrera
setmana de juny comporta molts de problemes, l'ordenança la poden fer més amplia.
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Conclou dient que està regulat i que tenen en compte que aquest pas no sigui efectiu
els mesos de màxima afluència.

Carles  Pàramo.-  A petició  de  l'alcaldessa  passa  a  explicar  les  intervencions  que
sol·licitaven informació en relació al camí de Norfeu, Montjoi i Jóncols.

- Comença explicant que es va fer públic que l'any passat, el 2013, l'Ajuntament va
encarregar un estudi de freqüentació, tan marina com per carretera, amb les ganes
d'arribar a un acord.

Això va crear una certa revolució i al final la Generalitat va fer un primer comunicat
dient que no era del cas, però a continuació en varen fer un altre dient quesí, que era
del cas.

Això ho estan treballant en el  Parc Natural.  En aquest any han passat coses molt
serioses.  Tothom sap que a finals  d'any es va aprovar  la  Llei  de Racionalització  i
Sostenibilitat de les Administracions Locals on han delimitat d'una manera molt clara
quines són les competències atribuïdes a cada administració: l'Estat, la Generalitat i
els ajuntaments.  

En aquest impàs no han pogut tirar res endavant, perquè la figura que l'Ajuntament
havia proposat era la del Consorci integrat pel propi Parc Natural del Cap de Creus i
els ajuntaments, en aquest cas l'Ajuntament de Roses. 

Els consorcis són una de les figures més qüestionades en aquesta llei i també s'han
fet altres referències en temes d'ensenyament i d'assistència social.

Precisament avui, més de 3.000 municipis d'Espanya, inclosa Catalunya han presentat
al  Tribunal  Constitucional  un  recurs  d'anticonstitucionalitat.  Afegeix  que  ha  tingut
l'oportunitat de ser allà i potser d'aquí ha vingut el desgavell i la mala imatge que han
donat amb la qüestió de les mocions.

Tornant amb la qüestió de la carretera de Montjoi fins a Jóncols, estan tots preocupats
perquè algun dia podria passar alguna desgràcia. Els cotxes aparquen allà on no toca,
enmig de recs, enmig de camins i una falsa explosió o qualsevol cosa aviat ha creat un
incendi. 

Aleshores, el senyor Pàramo repeteix que estan molt al cas, estan vigilant, però en
cercar una manera efectiva de fer-ho, i que, a més, sigui sostenible econòmicament és
on comença a grinyolar.

Enguany, el 2014, es torna a fer el recompte de freqüentació, tant per carretera -que
val  diners,  però val  la  pena de fer-ho-  com per  mar.  S'han adonat  i  han tingut  la
sorpresa que tampoc hi va tanta gent al cap de l'any, però és veritat que es concentra
a la temporada que va des d'ara, a primers de juliol fins no gaire més enllà del 20
d'agost. 
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Aleshores, aquesta és la imatge que donem o la que es dóna, però a l'hora de fer
números per poder-hi posar controls i aquestes coses, costa, perquè durant 330 dies
l'any la freqüentació és pràcticament nul·la o molt baixa, tant per mar com per terra.

Aleshores, fins que no s'ha fet l'estudi no es pot arreglar. Continuen patint per aquesta
situació, però el que volen fer és arreglar-ho i arreglar-ho bé. Ara, amb els resultats de
l'estudi d'aquest any 2014, per a la temporada de l'any que ve es proposen prendre
mesures  en  les  que creuen que s'ha  d'implicar  molt  el  parc  natural.  Estan  mirant
d'arreglar-ho i els preocupa a tots plegats.

Sr. Carlos López.- A petició de l'alcaldessa passa a contestar la intervenció del Sr.
Giner que demanava informació sobre del camí de Norfeu. 

- Recorda que li van preguntar per un cartell i creu que ja va ensenyar al Sr. Giner  una
fotografia que va anar a fer in situ, però adverteix que és un cartell  que no és de
titularitat municipal. En el mateix cartell ja posa Generalitat de Catalunya. No es un
cartell  que  hagi  col·locat  l'Ajuntament,  per  tant  desconeix  quant  de  temps  estarà
col·locat. Si el regidor vol saber més detalls, faran una trucada a la Generalitat i li pot
demanar  per  correu  electrònic  què  vol  saber  exactament  en  relació  al  cartell  i
respondrà  via  correu  electrònic.  Aclareix  que  aquest  cartell  no  l'ha  col·locat
l'Ajuntament i que no és de titularitat municipal.  

Sr.  Francesc  Giner.-  En  el  cas  que  la  Generalitat  col·loqui  un  cartell  d'aquests,
pregunta  si  no  està  obligat  a  comunicar-ho.  Entén  que  la  Generalitat  hauria  de
comunicar si han posat un cartell o han tancat un camí.

Sr. Carles Pàramo.- Reconeix que aquest és un debat interessant. Explica que amb la
nova remodelació  de l'Ajuntament  arran de la  renúncia  del  senyor  Pàramo com a
alcalde, l'alcaldessa va tenir a bé de designar-lo com a representant per l'experiència
d'anys. El senyor Pàramo reconeix que, efectivament té tota la raó i explica que la
Direcció  del  Parc  Natural  els  va  demanar  disculpes,  perquè  es  van  descuidar  de
comunicar-ho a l'Ajuntament de Roses.

Afegeix que el Cap Norfeu és reserva integral i, de fet, fins i tot, podrien prohibir que
s'hi passés. No és la intenció del Parc Natural, però volen que quan ve l'estiu, la gent
no surti dels circuits marcats i per això estan advertint d'una manera subliminal, dient
que hi ha perill de caure i amenaçant de multes, però en realitat es tracta que la gent
no passi més enllà d'on ha de passar.

Repeteix que va ser un oblid per part del Parc Natural. Ens han demanat excuses i ja
no hi ha cap més problema. 

Sr. Carlos López.- Fa ús de la paraula perquè vol contestar el prec que el senyor David
Beltran ha fet sobre les plagues. 

Com molt bé ha dit l'alcaldessa, molt recentment l'Equip de Govern ha fet un concurs
pel tema de les plagues, el qual ha guanyat una nova empresa que ofereix el servei
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per un cost inferior que el que ho feia l'anterior empresa, amb la qual cosa tenen una
millora substancial de la despesa en aquesta matèria. 

Quant a les plagues, de vegades no és tan fàcil com un es pensa i realment estan
treballant en el tema. Com bé ha dit l'alcaldessa estan provant diferents productes. Ha
vist  que  el  senyor  David  Beltran  coneix  molt  bé  el  tema,  perquè  ha  dit  que  són
“Cucarachas americanas” i,  per  tant,  com a Govern Municipal  diu que els  ajudaria
alguna aportació en positiu.

El servei de plagues és un servei correcte. Cal dir el punt on es troba la incidència i
d'una forma ràpida s'hi actua.

Posa l'exemple d'un veí que va trucar un matí, va dir que tenia un problema amb un
cert tipus d'animal i la mateixa tarda van anar a fer l'actuació. 

Entén que tenim un servei força correcte i si hi ha alguna aportació a banda de les
crítiques li agradaria que fos en positiu. 

Sr.  Carles  Pàramo.-  L'alcaldessa  passa  la  paraula  al  senyor  Carles  Pàramo,  per
respondre la pregunta del Bulli Foundation. 

- Diu que no és costum que aquí en el ple traslladem allò que expliquem a l'àmbit de la
televisió. Si dos regidors volen parlar del tema que s'ha parlat i d'allò què s'ha dit a la
televisió, és millor parlar-ho a la televisió, perquè pot haver algú que no sap ni ha vist
el programa. Pot ser que no hagi sentit el senyor Pàramo ni ha llegit els comentaris del
senyor Francesc Giner. El senyor Pàramo demana que si va dir alguna cosa que no és
encertada, demana disculpes. Reitera que si algun  dia la televisió els convida podran
parlar de tots aquests temes.

No és cert que per primera vegada surtin a la llum discrepàncies. Des de fa temps els
tècnics  i  també  l'alcaldessa  s'estan  reunint  contínuament  a  Barcelona.  Creu  que
l'Ajuntament ha agafat el paper d'advocat del diable, perquè entre una Generalitat que
vol que es faci aquesta inversió, perquè és una cosa d'interès nacional i entre uns
privats que van a la seva, sense comptar ni sense conèixer prou bé les limitacions
legals, l'Ajuntament és present, per d'alguna manera, posar-hi ordre.

Reitera el  paper de l'Ajuntament d'advocat del diable.  Ho diu amb una tranquil·litat
perquè  quan  van  aprovar  la  Llei  del  Parc  Natural  del  Cap  de  Creus,  en  contra
pràcticament  dels  diferents  grups  municipals  i  només  amb  el  suport  d'Esquerra
Republicana i Convergència i Unió que en aquell moment formava l'Equip de Govern
que estava governant. Aleshores, l'autoritat moral que ens dóna aquest fet ens fa que
ens creiem capacitats per poder veure què és el que funciona malament o què és el
que distorsiona. 

En aquest cas avaluen que sí, que es fan les coses ben fetes i, per això, han posat tots
els “però” que podien. Encoratgen per anar endavant i des de l'Equip de Govern donen
tot el suport.
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El senyor Pàramo s'alegra que el senyor Giner, personalment, hi doni el seu suport.
Coneix molta gent que pot estar-hi en contra o més que estar-hi en contra, que dubte.

Hi ha gent que pregunta per què fan una llei, a la qual cosa respon que els parlaments
són per fer lleis i les lleis se suposa que es fan totes per benefici del país.

Diu  que  només  faltaria  que  algú  qüestionés  que  per  fer  una  inversió  important  i
adaptada a la legalitat no es fes una llei. Considera que tot això ja s'en cuiden i per
això hi són.

Es queixaria si hi hagués una oportunitat de fer una inversió o un equipament, que és
una cosa nova que ningú sap ben bé explicar què és, de transcendència mundial,
quedés allà  aturat  i  el  Parlament de Catalunya no fes res i  deixés perdre aquesta
oportunitat.

Precisament els tenim allà perquè facin lleis i que les lleis s'adaptin a les legalitats, en
el marc legal en què es belluguen. Per tant, l'Equip de Govern està encantat de la vida.

Afegeix que en el Parlament Espanyol, en el Congrés dels Diputats, va tenir com a
Diputat l'ocasió de defensar que el dia que el Pení deixi de ser d'utilitat militar, que
passi  a  titularitat  del  Parc  Natural  de  Cap  de  Creus  de  la  Generalitat  o  fins  i  tot
municipal.

Estan parlant de 2.000 m2 que potser es perdrien, però que el senyor Pàramo no creu
que es perdessin, sinó que es guanyen a favor del Parc Natural del Cap de Creus.
Ningú ha parlat que hem demanat 80.000 o 100.000 m2 que algun dia passaran a
engruixir el Parc Natural del Cap de Creus. Recorda l'acció que en el seu dia va fer la
Diputació de Girona i va tenir la sort que en aquell moment també hi era que va fer que
un espai del Parc Natural del Cap de Creus com era l'illa de Port Lligat i després el
Club Mediteranée han passat a engrandir el Parc Natural del Cap de Creus.

Troba  i  considera  que  la  discussió  és  desproporcionada  entre  els  beneficis,  els
antecedents i la història que hi ha al voltant d'aquest projecte. Potser és veritat que si
té un defecte aquell debat, és que si l'organitza la gent que està en la defensa de
l'Empordà  que,  són  gent  de  casa,  ho  facin  a  Figueres.  Ho  va  considerar  una
desconsideració,  perquè  aquí  mai  se'ls  acudiria  passar  a  discutir  un  tema
absolutament figuereng com és el museu Dalí, si el volen obrir, si el volen tancar, si el
volen posar aquí o allà.

Reitera que ells no varen anar a aquell debat expressament, perquè van considerar
que ells havien fallat per desconsideració cap a nosaltres. El senyor Pàramo diu que
això està escrit, està publicat en el Punt Diari i no hi ha res més a dir. 

En tot cas, demana excuses si va dir alguna cosa que no era encertada. Si algun dia el
senyor Giner en vol parlar a la televisió i ens conviden estarà encantat de la vida i això
mateix ho diu en nom de l'alcaldessa, que en sap més d'aquests temes, perquè és la
que ho porta, però en tot cas, com que el regidor de Gent del Poble s'ha adreçat a ell,
és ell qui contesta. 
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Alcaldessa.- Respon diverses intervencions. 

- Explica que pel que fa a l'expropiació, és una expropiació que estava pendent del
jurat d'expropiació, és la part del terreny del carrer de la Llotja. S'ha arribat a un acord,
tot i que el propietari va presentar un recurs que no ha tirat endavant. Diu que ja hem
parlat amb ell i el dia 11 de juliol es farà efectiu el pagament d'aquell tall de terreny que
després passarà a ser titularitat de l'Ajuntament de Roses. Diu que no és la totalitat, hi
ha una part del terreny que és edificable. 

Si que és veritat que la part més gran, és la part que estaven pendents d'arribar a un
acord i finalment s'ha arribat a un acord amb ells. 

- Pel que fa a l'ambulatori de Santa Margarida i tot el que fa a temes sanitaris, ja van
contestar fa dos anys. És veritat que ho portaven en el seu programa, és veritat que ho
vàren  demanar  i  la  resposta  va  ser  que  just  quan  començava  la  crisi  i  a  tancar
ambulatoris no se n'obria un de nou a Roses. Diu que això l'ajuntament s'ho va agafar
amb moltes  ganes.  Aclareix  que  l'Ajuntament  no  paga  personal  de  reforç  ni  posa
personal, l'Ajuntament només col·labora amb un lloguer de pisos, tot i que l'àrea de
Sanitat està inclosa dintre d'aquesta Llei de Racionalització d'Hisendes Locals i, per
tant, hauran de veure que potser l'any que ve potser no serà possible que l'Ajuntament
faci aquesta petita ajuda.

El cap del cap està al corrent i han tingut reunions amb ell per explicar-ho tot. Roses
tindrà el que li pertoca. Han arribat tres nous metges i l'ambulància que li pertoca de
reforç no sap si estarà situada aquí a Roses o a Empuriabrava. 

L'alcaldessa  recorda  que  sempre  hi  ha  un  temps  de  resposta  i  la  situació
d'Empuriabrava sempre és la que dóna el “tempo” de resposta per distància davant de
qualsevol emergència.

Pel que fa al gas butà també ho han contestat. Aquesta qüestió l'explica, perquè ho ha
gestionat directament junt amb la regidora i per això ho explica. 

La senyora Mindan explica que ho van demanar, van parlar amb l'empesa de Repsol,
que era l'empresa que porta les bombones. Ara ja hi ha altres tipus de bombones, hi
ha altres punts de venda i es fa per carrers. Es va demanar fins i tot si podia haver un
punt estàtic a l'aire lliure, però no han arribat a un acord amb Repsol. 

Des de l'Ajuntament s'ha parlat per arribar a un acord respecte a aquest punt estàtic a
l'aire lliure, però el que tenim de bo és que sembla que el gas ciutat començarà a
arribar a altres punts de Roses. Properament a la urbanització del mas Oliva, ja es
començarà a canalitzar el gas i, per tant, entenen que aquest és el futur, perquè el
subministrament amb empolles és un problema sobretot per a la gent gran.

A l'alcaldessa li consta que el servei el tenen força bo i diferent. Els usuaris truquen i
l'empresa  els  porta  l'empolla  a  casa.  Tenen una relació  telefònica  i  els  porten  les
ampolles d'acord amb la necessitat, no han d'esperar que el camió passi pel carrer.
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- Pel que fa a l'agraïment a la Policia, explica que l'Ajuntament s'hi va afegir aquell dia i
pel que fa als parcs de salut demana a la senyora Sílvia Useros que doni la informació
sol·licitada.

Sra. Sílvia Useros.- Respon diversos temes relacionats amb el seu departament.

-  Informa  que  DIP  SALUT va  cedir  tant  l'ús  com  el  manteniment  a  l'Ajuntament.
Aclareix  que ha estat  una decisió  de l'Equip de Govern.  El  canvi  de lloc  va estar
motivat perquè es va fer una enquesta, perquè hi havia una demanda reiterada que els
deia que la ubicació que hi havia no era l'apropiada.

Van fer una enquesta a la gent gran que feia activitat física a l'Ajuntament i tots van
acabar dient que el millor lloc era aquest on està col·locada ara mateix. 

- Quant a la matrícula viva informa que hi ha hagut 120 alumnes inscrits durant el
termini de preinscripció a les dues llars d'infants amb inscrits fora de termini. Tot i que
s'ha acabat el temps de preinscripció, han deixat obert el tema per tal que si alguna
família vol inscriure els nens, poden venir a l'Ajuntament a inscriure'ls.

A l'escola hi ha hagut 235 alumnes pre-inscrits en el termini de preinscripció amb 10
alumnes fora de termini.

Aquest dijous tindran una comissió de garanties per veure i valorar la situació amb els
diferents directors de primària i secundària i també amb Jordi Suy i Franch, inspector
d'Educació dels Serveis Territorials del Departament d'Ensenyament a Girona. 

En el cas que la regidora Francisca Martin estigui interessada pot venir a l'Ajuntament,
ja sap on la pot trobar.

Sr. Marc Danés.- Dóna informació en relació a la programació i assistència de públic al
teatre municipal.

- En primer lloc, agraeix a la Sra. Ma. Àngels Arjona que trobi les dades espectaculars i
fins i tot exagerades, però són així.

Ha sentit per què feien aquesta valoració, a la qual cosa respon que és molt senzill,
perquè quan els partits presenten una candidatura i es presenten a unes eleccions,
presenten un programa electoral. Si surten elegits i tenen la sort de poder governar al
municipi  aquest  programa es converteix  en un compromís  cap a  la  ciutadania  del
municipi i,  per tant, el Grup Municipal de Convergència va dir que intentaria que el
teatre excel·lís en teatre i que intentarien també que anés a millor. 

El senyor Marc Danés diu que va entrar de regidor i, per tant, les dades en què s'ha de
basar són les darreres que té abans que aquest govern entrés, que és el semestre
2011 i fan la valoració aquest any, perquè creuen que un període de quatre anys és
suficient per veure l'evolució que hi ha hagut en el teatre municipal. Intentaven que el
període fos molt ampli. Per posar un exemple, el març del 2011, en una obra de teatre
hi havia quaranta-vuit espectadors, el març del 2014 un ple absolut, però no només en
una obra, sinó en cinc obres.
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Diu que l'Equip de Govern seguirà amb aquesta línia, perquè d'arribar on eren a arribar
on són ara és força senzill.  No hi  havia gent que anés al  teatre i  no s'omplia.  La
programació podia ser més bona o no, però és el que hi havia i en aquests moments
tothom diu que hi ha una programació excel·lent -ho diuen altres teatres i la gent que
els ve a veure- i omplim el teatre.  Per tant, tenim més recaptació de diners, tenim més
subvencions i això vol dir que funciona millor. 

No és només una feina seva, però l'explica com a regidor. Tenen una gran feina del
director del teatre que és  l'Enric Matarrodona. També una gran feina de la gent que
està atenent el teatre, la Fina i En Rafael, però també han d'agrair la feina que estan
fent les diferents entitats que també ajuden a omplir  el teatre i  a donar-li  un ressó
important.  En  aquest  cas,  tenen  Optimist  per  part  del  teatre  infantil,  tenen  el  Viu
Músika que els aporta una sèrie de concerts i el mes de juny tenen totes les escoles
de dansa que també col·laboren a fer més gran el teatre.  

La valoració la fan per això, perquè han de veure què hi ha. A la comparació que li
demanen en relació al 2013, explica que és molt millor que el 2012, l'any 2012 molt
millor que el 2011 i l'any 2014 millor que el 2013. Explica que és evident que un any
per l'altre no pot ser tan espectacular com en aquest període de quatre anys, però
també és cert que també han d'ensenyar com estava i com està en aquests moments
que encaren el  darrer  any de legislatura, perquè la feina que tenen com a govern
també és explicar i dir que els compromisos que han adquirit els estan complint i els
que no adquireixen, és una part que toca a l'oposició d'anar recordant que no acaben
de fer alguns dubtes que els queden. 

Diu que si li  permeten el paral·lelisme, aquesta setmana mateix, el Teatre Lliure de
Barcelona també ha fet la mateixa valoració que ha fet l'Equip de Govern. La valoració
de què passava quan va entrar el  nou equip directiu i què ha passat en el transcurs
d'aquests dos o tres anys. Han fet el mateix resum.

Aclareix que no és una cosa extraordinària ni que surti del què és normal, és una cosa
ben senzilla i com que és l'última valoració que poden fer d'un semestre de principi
d'any, per això l'han feta ara. 

Sr. Manel Escobar.- L'alcaldessa passa la paraula al senyor Escobar per tal d'explicar
la intervenció en relació al fons de la Diputació.

-  Respon  a  la  senyora  Ma.  Àngels  Arjona   en  relació  als  diners  atorgats  per  la
Diputació en forma de subvenció per a l'obra de la Ciutadella . Explica que motivada
per la inversió urgent que havien de fer, que era l'obra del carrer Punta Falconera,
aquests diners van anar destinats a cobrir part del cost d'aquella obra, perquè amb la
nova llei hem de justificar que la inversió sigui sostenible, d'urgència, necessària, etc.

Alcaldessa.- Pel que fa a la ubicació de contenidors d'escombraries del carrer Pujada
al Cementiri també ho faran arribar el dia que tinguin el consell amb Roses Net, pel
que fa a la ubicació d'aquests contenidors.
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Sr. Carles Pàramo.- Fa ús de la paraula a petició de l'alcaldessa per tal d'explicar el
moviment de sorres. 

- Comença dient que avui li toca fer història i també ho fa a petició del senyor Carlos
López que li diu que ho expliqui ell,  ja que sap la història.

Explica que quan l'Ajuntament de Roses va tramitar i va aconseguir la concessió per
fer  el  port  esportiu,  la  Generalitat  a  través de  l'Estat  va  donar  aquesta  concessió
condicionada al manteniment del perfil de la platja de la Punta, que és la platja que va
des de l'espigó de la banda de llevant de la riera Ginjolers fins al port esportiu.

Aleshores, no és un caprici si  l'Ajuntament vol,  no vol, si  aquest govern fa o l'altra
deixa  de  fer.  Hi  ha  un  compromís  escrit  que  obliga  a  l'Ajuntament  de  Roses  no
solament a mantenir el perfil de les platges amb l'excusa que ho va imposar l'Estat per
culpa de la construcció del port esportiu, sinó que també obliga a rebaixar el perfil dels
espigons, perquè quedi sota el nivell del mar. 

S'ha parlat molt d'això durant aquests anys i la gent oblida que l'Ajuntament té una
obligació, de la mateixa manera que tenim una obligació escrita. Creu que ara és molt
fàcil parlar de coses que estan fetes, però quan vàrem aconseguir aquests gairebé dos
kilòmetres de passeig que van des de la plaça Catalunya fins a Santa Margarida, es va
fer  amb un conveni  amb el  ministeri  de “Obras Públicas”  i  ara  seria  el  de “Medio
Ambiente” El ministeri pagava el 80% del cost, l'Ajuntament pagava el 20% del cost,
però s'obligava a fer les obres, els canvis i el manteniment del passeig.

Això vol dir que no es tracta de si volem o no volem, tenim l'obligació de fer-ho. S'han
dit moltes tonteries al voltant de tot això. L'Ajuntament ha de fer i complir les seves
obligacions i ara anant a aquest any, després de fer aquesta petita història, explica
com ha evolucionat el problema de la sorra. 

El nou govern es va trobar a l'any 2011 que durant dos anys s'havia deixat de complir
aquesta  obligació  i  es  van  haver  de  fer  uns  moviments  de  sorra  molt  importants,
perquè si no restitueixes la sorra es va basculant i el forat cada vegada es fa més gros.

El que no han fet és deixar-ho i que continuï així tota la vida, sinó que com que tenen
l'obligació de submergir els espigons, es va encarregar a la universitat Politècnica de
Catalunya un estudi de la dinàmica de com funciona aquesta platja i què és la que la
malmena. 

Aquest estudi ha durat més d'un any. Hi ha hagut uns super ordinadors en els que
entren el programa, els vents que predominen i aquest programa ha estat dies i dies
treballant i s'ha arribat a unes conclusions, amb unes recomanacions.

S'ha redactat un projecte que va escalonat, que no sap si ha entrat a l'Ajuntament de
Roses i  que començarà per rebaixar aquest espigó de la banda de la Platja de la
Punta.  Amb la  mateixa  pedra  es  farà  un  martell,  que  vol  dir  un  espigonet  també
submergit perpendicular a l'actual espigó i d'aquesta manera els enginyers diuen que
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això funcionarà i que l'acció el mar, de Llevant i de Garbí quedarà minimitzada en els
seus efectes. 

El que no poden fer és moure la sorra un cop l'any, sinó que cada vegada que vingui
un temporal s'agafin les màquines i que posin la sorra, perquè l'onada, quan arriba,
mor si troba la platja. Aquella energia que porta l'onada queda allà difuminada, diluïda
sobre la sorra. En canvi, si la platja s'ha anat reduint, quan pica contra un obstacle o
quelcom absolutament recte com és el passeig, on tenim l'aparcament, aquella energia
en comptes de morir es multiplica i això és el que provoca tot el desgavell.

Per  embolicar-ho  més,  enguany  la  gent  va  veure  les  màquines  treballant.  Les
màquines no estaven tocant    la platja en relació amb el mar, sinó que a la zona on
tenim els camps de futbol, els jocs infantils i  totes aquelles coses, per efecte de la
tramuntana s'havia anat buidant i van tenir que treure sorra del mar i posar-la allà, i
així  la mainada,  si cau o si juga allà, no es faci mal, perquè arribat un moment el terra
era gairebé  dur com la pedra. 

Per tant, si volen embolicar-ho, ho podem embolicar més. La Generalitat, complint la
seva obligació va contractar una empresa que tenia que buidar la bocana de Santa
Margarida, per als vaixells que entren i surten.  

Alcaldessa.- Ha preguntat a quina platja es referia, perquè creu que a l'últim ple van
explicar el moviment de sorres que hi havia hagut arran del dragat de la bocana. Els
camions   passaven  i  ho  havien  fet  a  unes  hores  del  matí  que  van   motivar  que
l'Ajuntament truqués a la Generalitat demanant que no passessin més camions.

No s'ha fet tot el dragat que era necessari i els consta que Ports de la Generalitat té
intenció, a partir del mes d'octubre, de tornar a dragar els metres cúbics que falten i
que els servirà per repostar aquesta sorra, perquè un cop s'eixuga és sorra bona. Es
van fer les anàlisis pertinents, es va veure que era sorra adequada i els ajudarà a
omplir la platja del Rastell que potser és la que ha quedat més estreta i més minsa.

Sr. Jordi Fernandez.- Intervé dient que està molt bé tot això que han explicat, però no
és res del què ell ha ha preguntat al regidor. A l'últim ple se'ls diu que es donen per
finalitzades aquestes obres amb el moviment de la bocana de Santa Margarida i si es
donen per finalitzades, pregunta per què al cap de dos o tres dies es tornen a tenir les
màquines a la platja i pregunta si hi ha un sobrecost amb aquest moviment de sorres.
Diu que tota la història està molt bé, però no ha preguntat res d'això.

Alcaldessa.- Respon a la platja de Santa Margarida no hi ha hagut cap més moviment
de sorres, tal i com es va dir. Per això li preguntava quina platja era. Estava intentant
explicar que hi havia dos temes: un era el de la platja de Santa Margarida, del Rastell i
la Platja Nova que és la que correspon al primer moviment de sorres i l'altra és la de la
Punta, que és el que han intentat explicar. Vista l'obligació que té Port de Roses de
mantenir la platja en condicions  pel perill que suposava per la mainada i com que,  a
més, el temps no acompanyava per anar a la platja, es fan les actuacions que calen
per tal que la platja estigui en condicions.
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Són actuacions diferents, una cosa és bascular la sorra de la dreta a l'esquerra i l'altra
és de baix a d'alt. 

Per  acabar,  ja  que  han felicitat  a  tanta  gent,  l'alcaldessa  aprofita  per  dir  que  ens
felicitem a nosaltres mateixos si els dies 11 i 12 de juliol ens fem voluntaris de Càrites,
perquè fan una recapta important de menjar en els supermercats de Roses.

No  tenen  gaire  voluntaris  i,  per  tant,  fa  extensiu  el  seu  agraïment  a  tots  aquells
regidors que s'apuntin de voluntaris i a tota la gent de Roses per demanar que si tenen
unes horetes lliures que vagin a col·laborar, perquè fa molta falta.

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar,  l’alcaldessa  aixeca la sessió a les
21:34 hores, de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo  
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